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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 

NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

 

Onze nob’le discipline, 
De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine, 
Trots op ’t studieus broederschap, 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ‘t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 
 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, 
De politieke borrelpraat! 

Drinken hoort bij ’t protocol, 
Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 
Eren wij de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 
Wie ons ziet heeft direct een 

Minderwaardigheidscomplex! 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! 
De SPIL maakt ’t verschil! 

Chapeau, chapeau: 
Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 
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NOTULEN DER BELEIDS ALV d.d. 28 OKTOBER 2014 

Opening 
De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, de heer De Groot, opent de vergadering 
om 17:28. De aanwezigen van de ALV zijn: 
 

Pepijn Knops Yasmine Marara 

Kaisa de Bel Manon de Jong 

Pelle Meurink Rick Wolthuis 

Merel Ek Niels Park 

Bas de Groot Daan Vossenberg 

Victor Pak Rik van den Beukel 

Lianneke den Toom Paulien van der Lem 

Josefien de Kool Jesse de Jong 

Tim Martens Nikki Gommers 

Myrna Kuiper Arjen Klein Hofmeijer 

Jet Herman Jaap Valkenburg 

Paulette van Oosten Judith van Beek 

Timo van Zagten Silke de Vries 

Thomas Snijders Martine Kamara 

Margien Timmer Evelien Lambooij 

Laura van der Plas Siebe de Roest 

Remco Lopez Florian van Altena 

Michael Holla Martine de la Haye 

Annemijn te Velde Isabel Bos 

Dorinde van Eck Ive Mulders 

Ries de Moor Tristan Schyns 

Nouschka Auwema Marith van Dijk 

Charlotte van Kleef Lisa van de Voort 

Lisanne Trouw Sebastiaan de Groot 

Nicky Siebelt  

 
Instelling der stemcommissie 
De ALV-voorzitter vraagt wie de rol van stemcommissaris op zich willen nemen. Mevrouw 
van Oosten en de Mevrouw Auwema bieden zich aan als stemcommissie. De ALV-voorzitter 
bedankt hen hiervoor en stelt hen hierbij voor deze vergadering aan als de stemcommissie.  
 
Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
Mededelingen  
De ALV voorzitter vraagt aan het bestuur of er mededelingen zijn. Mevrouw De Bel 
antwoordt dat er een aantal data op de jaarplanning gewijzigd moet worden, namelijk dat 
de activiteit van College Tour op 6 november komt te vervallen en dat de inschrijving van de 
lange reis niet op 19 december maar op 16 januari zal plaatsvinden.  
 
De ALV voorzitter vraagt of er nog meer mededelingen zijn. De heer Meurink antwoordt 
bevestigend en zegt dat er op de begroting onder inkomsten bij de realisatie van Algemene 
bijdrage departement 1600 euro moet staan en bij de realisatie van Alumnibijdrage 
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departement  200 euro. Bij de uitgaven moet bij de begrote post Almanak 4.250 te staan in 
plaats van 4.450 euro, bij Investeringen moet 1.350 staan in plaats van 1.450 en bij 
Onvoorzien 827,69 euro in plaats van 527,69 euro.  
 
De ALV voorzitter heeft nog als mededeling voor de eerstejaars dat het gebruikelijk is om je 
hand op te steken als je het woord wilt en jezelf dan even kort voorstelt met voor- en 
achternaam.  
 
Ingekomen Stukken 
De ALV voorzitter vraagt aan mevrouw De Bel of er ingekomen stukken zijn. Mevrouw De Bel 
antwoordt dat er een aantal machtigingen zijn ingediend: de heer De Groot machtigt 
mevrouw Gommers en mevrouw Daemen machtigt mevrouw De Kool. Verder is er een 
kandidaatstelling van mevrouw Daemen voor het College der Algemene Ledenvergadering 
Voorzitters ingediend. Ook is er een motie ingediend welke onder het agendapunt w.v.t.t.k. 
behandeld zal worden.  
 
Vaststellen notulen Wissel ALV d.d. 11 september 2014 
Pagina 5/6 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

Pagina 7/8 – Mevrouw De la Haye merkt op dat onderaan de pagina het SIDI wordt genoemd 

en vraagt of daarmee het CIDI bedoeld wordt. Mevrouw De Bel bevestigt dat dit een 

spellingsfout is.  

Pagina 9/10 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

Pagina 11/12 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

Pagina 13/14 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

Pagina 15/16 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen gesteld. 

Pagina 17/18 – Mevrouw Bos meldt dat er de fout ‘hij wilt’ wordt gemaakt en mevrouw De 

Bel erkent deze spellingsfout.  

Pagina 19/20/21 - Over deze pagina’s zijn geen opmerkingen geplaatst dan wel vragen 

gesteld. 

De notulen worden per hamerslag goedgekeurd.  

Beleidsnota SPIL-bestuur 2014 – 2015, ‘SPILosofie’ 
De ALV voorzitter geeft aan te lezen van punt 1 tot en met punt 3.3. 
 
De heer De Jong constateert dat het bestuur voornemens is strikjes in te voeren in plaats van 
speldjes en vraagt wat er zal gebeuren met de resterende speldjes. De heer De Groot licht 
toe dat er inderdaad ongeveer 60 speldjes over zijn en dat dit dus het moment is om te 
besluiten of we door willen gaan met de speldjes of de strikjes willen invoeren en dat de 
resterende speldjes gebruikt zullen worden als cadeau bij activiteiten. De heer de Jong 
vraagt of de speldjes nu dan wel nog gebruikt worden bij de huidige activiteiten. De heer De 
Groot antwoordt dat iedereen zal overgaan op de strikjes.  
 
De heer Van Altena zegt een speldje een vrij summier cadeau te vinden en vraagt of er 
bijvoorbeeld nog een pen van de universiteit aan zal worden toegevoegd. De ALV voorzitter 
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geeft aan de strikjes verder te willen behandelen onder het punt van de commissaris 
Acquisitie.  
 
Mevrouw De la Haye vraagt in hoeverre het plan om het IAPSS World Congres naar 
Nederland te halen al uitgevoerd is en hoe mevrouw Knops van plan is de ALV hiervan op de 
hoogte te houden. Mevrouw Knops antwoordt dat dit zich nog in een beginstadium bevindt 
en dat er tot nu toe slechts met Machiavelli het voornemen bestaat om dit te proberen. 
Mevrouw Knops geeft aan dat tijdens de tussentijdse ALV iemand uit de commissie IAPSS 
het woord zal nemen om toelichting te geven op de ontwikkelingen hiervan. Daarnaast 
zullen nieuws over IAPSS en mogelijkheden voor leden van IAPSS in de nieuwsbrief komen te 
staan.  
 
Mevrouw de la Haye vraagt of dit voorstel tijdens het World Congress van 2015 in Londen zal 
worden ingediend. Mevrouw Knops antwoordt bevestigend.  
 
Mevrouw de la Haye vraagt op welke termijn het Huishoudelijk Reglement aangepast zal 
worden. Mevrouw de Bel antwoordt dat het streven is om het Huishoudelijk Reglement op 
de Tussentijdse ALV te herzien.  
 
Mevrouw de la Haye zegt dat de nieuwsbrief in het verleden tweewekelijks werd verstuurd 
en vraagt waarom het bestuur dit maandelijks wilt doen. Mevrouw de Bel antwoordt dat 
voor zover zij weet er het afgelopen jaar geen tweewekelijkse nieuwsbrief is geweest en dat 
de frequentie van de nieuwsbrief nu al iets omhoog is gegaan en dat elke maand een 
overzicht geven van de activiteiten haar genoeg lijkt.  
 
De heer Klein Hofmeijer merkt op dat er vrij veel geld is vrijgemaakt voor de lunch met het 
instituut en vraagt wat de plannen zijn voor deze lunch en of het bestuur er van op de 
hoogte is dat het moeilijk is om de medewerking van het instituut te krijgen bij dit soort 
activiteiten. Mevrouw Knops zegt dat het bestuur er van op de hoogte is dat medewerking 
vaak moeizaam ging in het verleden en dat er daarom onlangs een gesprek is geweest met 
het instituutsbestuur waarin dit besproken is. Het instituutsbestuur heeft in dat gesprek de 
toezegging gedaan om te willen helpen bij het organiseren van de lunch en dat het bestuur 
daarom besloten heeft hier een vrij groot bedrag voor vrij te maken zodat het een succes 
kan worden. Mevrouw Knops zegt dat het bestuur tijdens de lunch de gelegenheid krijgt een 
korte presentatie te houden over de SPIL zodat samenwerking met medewerkers van het 
instituut makkelijker zal gaan.  
 
De ALV voorzitter geeft aan punt 4 van de secretaris en commissaris Promotie door te lezen.  
 
De heer Valkenburg vraagt wat er mis is met de huidige camera en of deze problemen 
zodanig zijn dat er een dure nieuwe camera moet worden aangeschaft. Mevrouw De Bel 
antwoordt dat de huidige camera lastig in gebruik is doordat de flitser niet meer goed werkt 
en het toestel vaak errors geeft, daarbij is het een erg oud model uit 2005. Volgens de heer 
Meurink is er voldoende budget en is er overigens  niet 600 euro voor nodig, maar 500 euro.  
 
De heer Klein Hofmeijer vraagt of de nieuwe camera op de huidige camera zal lijken. 
Mevrouw de Bel antwoordt dat de nieuwe camera iets compacter zal zijn en waarschijnlijk 
langer mee zal gaan.  
 
De ALV voorzitter vraagt of mevrouw De Bel al een bepaald model in gedachte heeft. 
Mevrouw de Bel antwoordt dat het waarschijnlijk een Canon uit de 100D serie zal worden.  
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De heer de Jong bevestigt dat de camera lastig in het gebruik is en vraagt wat de 
beweegredenen van het bestuur zijn om een investering van 500 euro voor een 
professioneel toestel te doen terwijl de traditie was dat er een persoonlijk toestel werd 
gebruikt, tot dat de SPIL de camera van de heer De Groot overkocht. De heer Klein Hofmeijer 
reageert hier op dat de huidige camera niet van de heer De Groot is overgekocht. De ALV 
voorzitter voegt hier aan toe dat de heer De Groot toentertijd de camera op zijn eigen 
financieel heeft gekocht, zodat de SPIL deze over zou kunnen kopen, met het risico dragend 
dat wanneer de ALV niet zou instemmen met de begroting, hij de camera dan zelf zou 
houden. Mevrouw Ek zegt dat een dergelijke tweedehandse camera maar twee jaar is mee 
gegaan en dat deze camera niet professioneler is dan de huidige camera, maar wel meer 
functies heeft en dat het bestuur het daarom als een goede lange termijn investering ziet.  
 
De heer Van Altena complimenteert zijn dochter mevrouw De Bel met haar plannen voor het 
uitbreiden van het reünistenbestand en vraagt aan mevrouw De Bel hoe zij de 
samenwerking met het LAP ziet om het alumnibestand uit te breiden, aangezien het LAP hier 
meestal vrij terughoudend in is. Mevrouw De Bel antwoordt dat zij begrepen heeft dat de 
communicatie met alumni via het LAP verloopt en dat het plan daarom is om via het LAP een 
mail te sturen naar de alumni met de vraag of zij zelf hun gegevens willen verstrekken zodat 
er een bestand komt met alumni die daadwerkelijk iets voor de SPIL willen betekenen.  
 
De heer Van Altena constateert dat de commissaris Promotie een duidelijke huisstijl voor de 
posters wil en dat het 33e bestuur prachtige posters had zonder huisstijl, welke meer 
gewaardeerd werden dan posters met een huisstijl, en vraagt zich af wat de motivatie hier 
achter is. Mevrouw De la Haye vraagt zich af of er ooit onderzoek is geweest naar de 
waardering van de posters, aangezien naar haar mening de posters met huisstijl ook 
gewaardeerd werden. De heer Van Altena zegt dat de posters met huisstijl wel gewaardeerd 
werden, maart dat deze posters minder gewaardeerd werden dan de posters zonder 
huisstijl. Mevrouw De Bel reageert hierop dat zij niet weet wat de algemene waardering 
precies is van posters met of zonder huisstijl, maar dat het bestuur en de commissie het er 
over eens waren dat een huisstijl wel degelijk iets positiefs aan de poster kan toevoegen, 
omdat dan meteen duidelijk is dat het een poster van de SPIL is, terwijl dat bij de posters van 
vorig jaar zonder huisstijl niet in één oogopslag duidelijk was. De heer Van Altena vindt dit 
een goed argument en vraagt wat de rol van de commissie Promotie is. Mevrouw De Bel 
zegt dat promotie altijd up-to-date moet worden gehouden en dat de commissie hierbij 
goed kan helpen in hectische weken voor het bestuur. De heer Van Altena vraagt waarom er 
geen pizza’s als maaltijd worden aangeboden tijdens de ALV. Mevrouw De Bel antwoordt dat 
de maaltijd wel binnen het budget moet blijven en dat het wat lastiger is om het aantal 
benodigde pizza’s in te schatten dan het aantal koppen soep.  
 
Mevrouw Auwema adviseert de secretaris om voor het alumnibestand contact op te nemen 
met het LUF omdat zij vaak wat toegankelijker zijn in het verstrekken van gegevens. 
Mevrouw De Bel bedankt mevrouw Auwema voor haar advies.  
 
De ALV voorzitter geeft aan punt 5 van de penningmeester door te lezen.  
 
De heer Klein Hofmeijer wil de penningmeester vragen de namen van de leden van de 
KasCommissie voortaan goed te controleren. Mevrouw De la Haye zegt dat ze blij is dat de 
penningmeester voornemens is goed contact te onderhouden met de KasCommissie en dat 
ze uitkijkt naar de uitnodiging voor de controle. De heer Meurink antwoordt dat zij deze 
spoedig zal ontvangen.  
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Mevrouw De la Haye ziet dat er een nieuw systeem komt voor StudyStore en vraagt of hier 
al wat meer inzicht over is. De heer Meurink antwoordt dat er naar alle waarschijnlijkheid 
aan het einde van 2014 een systeem komt waarin de penningmeester inzicht krijgt in hoe 
veel boeken er verkocht worden via de SPIL.   
 
De ALV voorzitter geeft aan punt 6 van de commissaris Binnenland & Faciliteiten door te 
nemen.  
 
Mevrouw De Kool zegt dat de pubquiz vorig jaar in Café De Storm is gehouden en dat dit te 
klein bleek en geeft mee daar toch nog even naar te kijken en complimenteert de 
commissaris met het idee om een gala te organiseren. Mevrouw Ek bedankt mevrouw de 
Kool voor het advies en het compliment. 
 
De heer Van Zagten vraagt of er al bekend is welke prominente spreker langs zal komen voor 
de dieslezing. Mevrouw Ek antwoordt dat het er tot nu toe op lijkt dat alle prominente 
sprekers in Nederland niet kunnen en dat de commissie nog hard aan het werk is en dat het 
daarom nog onzeker is of de dieslezing door zal gaan. In ieder geval zal er wel een diesfeest 
op 4 november komen.  
 
De heer Valkenburg ziet dat er 400 euro staat voor de dieslezing en vraagt wat daar het idee 
van is. Mevrouw Ek zegt dat ze wilde afwachten hoe prominent de spreker zou zijn maar dat 
het idee was om van dit geld een mooi zaaltje te huren, maar omdat dit waarschijnlijk niet 
meer op zo een korte termijn geregeld kan worden zal het geld waarschijnlijk niet of niet 
volledig besteed worden. De heer Valkenburg vraagt hoeveelste dies het is. Mevrouw Ek 
antwoordt dat het de 33e dies is.  
 
De heer Valkenburg ziet dat de samenwerking met de B.I.L. zal worden voortgezet maar dat 
de B.I.L. niet betrokken is bij het SPIL-MUN congres en vraagt waarom niet. Mevrouw Ek zegt 
dat de B.I.L. onlangs wat interne problemen heeft gehad en dat zij zich daarom niet willen 
binden aan dit congres dat al op 20 november plaats zal vinden. Het leenstelseldebat in 
december zal eventueel wel in samenwerking met de B.I.L. worden georganiseerd. De heer 
Valkenburg complimenteer mevrouw Ek met de afgelopen activiteiten en doet de groeten 
van de heer Rijssenbeek. Mevrouw Ek bedankt de heer Valkenburg. 
 
De ALV voorzitter geeft aan punt 7 van commissaris Buitenland door te lezen.  
 
Mevrouw De la Haye complimenteer de commissaris met de bestemming van de korte reis 
en dat ze denkt het zeker interessant zal worden. 
 
De heer Van Altena beaamt de woorden van mevrouw De la Haye en vraagt hoe lang de 
reistijd van de korte reis zal zijn en of dit gevolgen heeft voor het aantal dagen met 
afspraken op de reis. De heer De Groot antwoordt dat we zondag in de middag vertrekken 
en maandag in de middag in Schotland aankomen, waardoor er op de eerste dag 
waarschijnlijk geen afspraken zullen zijn. Ook zullen er op de laatste dag op zondag 
waarschijnlijk geen afspraken zijn en het gedeelte met afspraken dus zal plaatsvinden op 
dinsdag tot en met zaterdag.  
 
Mevrouw Van Oosten meent zich te herinneren dat de Brusselexcursie vorig jaar 35 euro per 
deelnemer bedroeg en vraagt waarom de Brusselexcursie dit jaar 20 euro duurder zal zijn. 
De heer De Groot zegt dat hij zich een ander bedrag herinnert en dat op de huidige 
begroting de kosten rond de 50 euro zullen liggen en dat het bedrag met een de post 
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onvoorzien op 55 euro vastgesteld is en dat er mogelijk na de excursie gerestitueerd zal 
worden als er minder uitgegeven wordt.  
 
De heer De Roest zegt dat de inschrijving voor de Brusselexcursie binnen tien minuten vol 
zat en daardoor een hoop beteuterde gezichten in de collegebanken zag en vraagt of de 
commissaris Buitenland voor een volgende Brusselexcursie een groter deelnemersaantal zou 
overwegen. De heer De Groot antwoordt dat er al meer plekken zijn dan vorig jaar doordat 
de excursie niet meer met Machiavelli georganiseerd wordt en dat wanneer je op bezoek 
gaat bij instanties zoals de ambassade er meestal geen plek is voor bijvoorbeeld 60 mensen. 
Door de grote interesse voor de excursie zal de commissie de mogelijkheid voor een tweede 
excursie nog wel worden bekeken.  
 
De heer Van Zagten vraagt hoe de heer De Groot de actieve rol voor de commissie op reis 
denkt toe te bedelen. De heer De Groot zegt dat hij per dag een aantal commissieleden de 
leiding wil geven die ook informatie over de dag aan de deelnemers zal verschaffen.  
 
De heer De Jong vraagt of de commissaris Buitenland een concreet voorstel heeft voor een 
excursie met een andere bestemming dan Brussel. De heer De Groot antwoordt dat de 
commissie in overweging neemt nog een keer naar Brussel te gaan vanwege de grote 
populariteit en dat hier nog over nagedacht wordt.  
 
Mevrouw Van Oosten constateert na onderzoek dat de excursie vorig jaar 40 euro kostte. De 
heer De Groot gelooft dat de prijs later wel verhoogd is. De e.t. commissaris Buitenland de 
heer Van Zagten haakt hier op in en zegt dat de kosten vorig jaar inderdaad van 40 naar 45 
euro verhoogd waren. De heer De Groot voegt hier nog aan toe dat hij geen inzicht heeft in 
de begroting van de excursie van vorig jaar, omdat deze georganiseerd werd door 
Machiavelli, maar dat de verhoogde kosten mogelijk veroorzaakt kunnen zijn door een 
hogere prijs van hetzelfde hostel.  
 
De ALV voorzitter geeft aan punt 8 van commissaris Acquisitie door te lezen en constateert 
dat er geen punt 9 is.  
 
Mevrouw De la Haye vraagt hoe de commissie zal samenwerken met andere commissies en 
hoe de commissievesten eruit zullen zien. De heer De Groot zegt dat de commissie vooral als 
denktank zal fungeren en zelfstandig bedrijven zal aanschrijven en zegt dat het makkelijker is 
om vanuit één centraal punt de commissievesten te regelen en er is een partner gevonden 
die de bedrukking gratis wilt doen maar dit proces is nog bezig. Mevrouw De la Haye vraagt 
hoe deze vesten qua bedrukking eruit zullen zien. De heer De Groot antwoordt dat elke 
commissie dit zelf mag invullen maar dat er in principe op de rug het SPIL-logo en de naam 
van de commissie komt te staan. Mevrouw De la Haye vraagt of er persoonlijke namen op 
komen en of de kosten voor de commissieleden zijn of voor de SPIL. De heer De Groot 
antwoordt dat de vesten door de leden zelf betaald worden. Mevrouw De la Haye vraagt 
hoe de commissie Acquisitie andere commissies gaat ondersteunen. De heer De Groot zegt 
dat de commissie naar wens van de commissaris acquisitie zullen proberen te vergaren bij 
bepaalde activiteiten.  
 
Mevrouw Van Oosten vraagt wat de kleur van de SPILtrui zal worden en of de commissie 
Acquisitie ook wil kijken naar commissie-onesies. De heer De Groot zegt dat de kleur 
waarschijnlijk blauw zal worden met gele opdruk omdat de leden niet graag in een SPIL-gele 
trui rondlopen. De mogelijkheden van onesies zijn nog niet bekeken, maar dit zal wel 
gebeuren als een commissie deze wens heeft.  
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De heer Martens stelt vast dat Machiavelli een concurrerende politcologenclub is en vraagt 
waarom de commissaris Acquisitie een quote van Niccolo Machiavelli gekozen heeft en wat 
de link tussen acquisitie en Machiavelli is. De heer De Groot antwoordt dat hij niet refereert 
naar de studievereniging Machiavelli en dat hij geïnspireerd was door het boek van Niccolo 
Machivelli dat hij onlangs gelezen heeft. De heer Martens vraagt waarom Machiavelli dan 
geaccentueerd is door het in italics te schrijven. De heer De Groot antwoordt dat dit niet de 
bedoeling was. 
 
De heer De Jong vraagt of te taak van merchandise wel onder commissaris Acquisitie valt. De 
heer De Groot antwoordt dat de commissaris Acquisitie van vorig jaar de taak van het 
vervaardigen van een aantal spilproducten op zich heeft genomen en dat hij heeft besloten 
dit ook op te pakken. De heer De Jong vraagt hoe de SPIL daar dan acquisitie uit zal halen. De 
heer De Groot antwoordt dat het niet de bedoeling is dat hier winst op gemaakt wordt. De 
heer De Jong adviseert de heer De Groot dan een commissie Merchandise op te zetten. De 
heer De Groot zal het meenemen.  
 
Mevrouw De la Haye vraagt of het animo voor deze producten bekend is. De heer De Groot 
antwoordt dat het idee is om eerst een voorbeeld van de producten zoals de truien en 
bretels te tonen en daarna de belangstelling te peilen onder de leden zodat er op maat een 
bestelling gemaakt kan worden. 
 
De heer Valkenburg stelt voor om te stemmen over de belangstelling voor deze producten 
en om de bretels geen breetels te noemen omdat de SPIL dan te corporaal lijkt. Mevrouw 
Bos constateert dat de helft van de leden de strikjes zullen moeten gaan dragen en vraagt 
waarom hier niet over gestemd wordt. De ALV voorzitter zegt dat deze ALV het moment is 
om dit te doen. 
 
De heer De Jong vraagt waarom de strikjes meer charme en praktisch nut zullen hebben dan 
de speldjes. De heer De Groot zegt dat hij begrepen heeft dat de speldjes draaien en 
daardoor vaak ondersteboven hangen en bovendien niet goed zichtbaar zijn omdat het haar 
erover heen hangt en klein zijn, waardoor het dus geen eenheid vormt met de dassen van de 
mannen. Volgens de heer De Groot zullen de strikjes deze problemen verhelpen en zijn ze 
niet corporaal omdat het mini-strikjes zijn.  
 
Een afbeelding van een mini-strikje wordt aan de ALV laten zien.  
 
De heer De Jong vraagt wat de alternatieven waren en wat de overwegingen waren om voor 
het strikje te kiezen. De heer De Groot antwoordt dat het andere alternatief een soort groot 
medaillon zou zijn maar dat dit nooit echt serieus is genomen. Er is voor het strikje gekozen 
omdat het subtiel is, maar wel goed aansluit bij de dassen, en er dus eigenlijk geen echt 
alternatief is.  
 
Mevrouw Bos vraagt of het logo op het strikje komt te staan. De heer Meurink zegt dat er 
geen garantie is dat het logo er op komt te staan omdat het zo een klein strikje is en dat, 
maar dat door de kleuren ook goed zichtbaar is dat het een strikje van de SPIL is. 
 
De heer Mulders vraagt of het goud op het strikje het goud wordt van de oude dassen of van 
de nieuwe dassen. De heer Meurink antwoordt dat het de kleur van de nieuwe dassen 
wordt, omdat de strikjes dan het beste bij de dassen zullen passen.  
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Mevrouw Van Oosten wil het bestuur bedanken voor de keuze voor de strikjes omdat de 
mannen veel meer eenheid uitstraalden dan de vrouwen en zegt dat ze uitkijkt naar de 
strikjes. Mevrouw De la Haye zegt dat zij het speldje waarschijnlijk het meest van alle 
aanwezigen heeft gedragen en spreekt haar voorkeur uit voor de speldjes. Mevrouw Trouw 
zegt dat we beter nu kunnen stemmen omdat hier vooral leden zitten die de speldjes of 
strikjes nog heel vaak zullen moeten gaan dragen. Volgens mevrouw Trouw stralen de 
strikjes meer eenheid uit.  
 
Mevrouw Van Beek zegt dat het haar niet uitmaakt of het strikjes of speldjes worden, maar 
dat het haar tijdens de excursie naar de OPCW opviel dat de vrouwen hele verschillende 
kleren aanhadden en dat het kledingvoorschrift daarom duidelijker gecommuniceerd dient 
te worden. Mevrouw Ek zegt dat het kledingvoorschrift twee maal naar de deelnemers 
gemaild is en deze dus wel duidelijk doorgegeven is. Mevrouw Van Beek adviseert mevrouw 
Ek met name nog iets duidelijker te zijn over de kleur van de blouse. Mevrouw Ek neemt dit 
mee.  
 
Mevrouw Marara zegt dat ze het niet nodig vindt om het kledingvoorschrift aan te scherpen. 
Mevrouw Auwema adviseert het bestuur om het kledingvoorschrift op de website te 
plaatsen, zodat dit voortaan voor iedereen duidelijk is.  
 
Mevrouw Gommers adviseert het bestuur om de truien dezelfde kleur te geven als de 
strikjes, en deze dus zwart met geel in plaats van blauw met geel te maken. De heer De 
Groot neemt dit mee.  
 
Mevrouw Trouw komt terug op het kledingvoorschrift en zegt dat ze het heel duidelijk vond 
wat het kledingvoorschrift was en dat ze dit ook een redelijk eis vond. Mevrouw Van der Plas 
zegt dat ze het idee heeft dat dit probleem meer bij individuen ligt en dat de regels wel 
duidelijk waren. Mevrouw Lambooij vraagt of de commissaris Binnenland het overwogen 
heeft om zakelijke jurkjes ook toe te staan. Mevrouw Ek antwoordt dat dit soort jurkjes in 
veel verschillende vormen, patronen en kleuren bestaan waardoor je nog meer diversiteit 
creëert.   
 
De heer Valkenburg herinnert de heer Pak eraan dat er op de vorige ALV een bepaald 
kledingvoorschrift voor de heer Pak is aangedragen en dat hij de heer Pak nog niet in een 
kippenpak heeft mogen aanschouwen. Mevrouw Van der Plas reageert dat de heer Pak pas 
in een kippenpak hoeft te verschijnen bij een volgende overtreding. De heer Pak wil de ALV 
graag wijzer maken en laat een aantal foto’s aan de ALV zien waarop wereldleiders hetzelfde 
obscene gebaar maken als de heer Pak maakte op de vorige ALV. De heer Valkenburg stelt 
voor dat deze wereldleiders dan ook in kippenpak moeten rondlopen. De ALV voorzitter 
concludeert na het voorlezen van de betreffende motie dat de interpretatie van mevrouw 
Van der Plas niet juist was.  
 
De heer De Jong stelt voor toch nog het verzoek om te stemmen over de strikjes in te 
willigen. De ALV voorzitter bepaalt dat het op verzoek van de ALV gepast is nu te stemmen 
of het wel of niet wenselijk is om over te gaan op strikjes. Mevrouw de Bel meldt dat de heer 
Klein Hofmeijer mevrouw De la Haye machtigt om te stemmen. 
 
De vergadering wordt geschorst om 18:55 en hervat om 19:04. 
 
De ALV voorzitter zegt dat het kledingvoorschrift geen onderdeel is van het Huishoudelijk 
Reglement dan wel de statuten en dat deze na de stemming dus niet gewijzigd hoeven te 
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worden. De ALV voorzitter vraagt of er nog stemverklaringen voor of tegen de invoering van 
het strikje zijn.  
 
Mevrouw Trouw heeft een stemverklaring voor en zegt dat vrouwen net zo goed de SPIL 
kunnen vertegenwoordigen als de mannen en dat de vrouwen dus de kleuren van de 
vereniging duidelijk mogen uitdragen.  
 
De heer Martens heeft een stemverklaring tegen en zegt dat het speldje subtieler en mooier 
is en dat het imago van de SPIL te corporaal wordt bij de invoering van een strikje, omdat 
alleen verenigingen als Njord en Minerva deze strikjes hebben. Mevrouw de Kool reageert 
dat er wel degelijk studieverenigingen zijn met strikjes, zoals het Chemisch Dispuut Leiden. 
Mevrouw De la Haye voegt toe dat het zonde is om de speldjes als cadeautje weg te geven 
en dat een heleboel leden al in het bezit zijn van een speldje.  
 
Mevrouw Ek zegt dat de SPIL met strikjes niet een vereniging als Njord achteraan gaat, 
omdat de strikjes een stuk kleiner zullen worden. De heer De Groot beaamt dit en zegt dat 
er nu op het budget van de cadeautjes bezuinigd kan worden en dat nu het moment is om te 
besluiten om meer speldjes te bestellen of over te gaan op strikjes.  
 
Er vindt een stemming plaats waarbij de ALV met 3 onthoudingen, 34 stemmen voor en 8 
stemmen tegen besluit dat het wenselijk is om over te gaan op strikjes.   
 
De ALV voorzitter geeft aan punt 10 van commissaris Onderwijs & Almanak door te lezen.  
 
Mevrouw De la Haye complimenteert de heer Pak met alle mooie ideeën en zegt dat het op 
tijd af hebben van de almanak geen unicum in de SPIL-geschiedenis zal zijn en dat elke 
commissaris Almanak waarschijnlijk wel het voornemen had om de almanak op tijd af te 
hebben. De heer Pak zegt dat hij het misschien een beetje heeft aangedikt maar dat het in 
ieder geval een unicum in de zeer recente SPIL-geschiedenis zal zijn en dat het nu in ieder 
geval zwart op wit staat in het beleid en dat dit een stok achter de deur is. Mevrouw De la 
Haye vraagt of er nog een slotakkoord komt waarop de almanak gepresenteerd wordt. De 
heer Pak zegt dat dit wel de bedoeling is, maar dat hij niet weet of er een slotakkoord komt 
waarop de almanak van het vorige bestuur gepresenteerd wordt. 
 
De heer Van Altena zegt als e.t. commissaris Almanak dat er nog aan gewerkt wordt, maar 
dat er nog geen definitieve datum is. De heer Van Altena geeft aan de heer Pak mee dat het 
maken van een almanak veel werk is en dat een juiste planning voor de almanak aanhouden 
heel lastig is, zeker wanneer er andere zaken tussen komen. De heer Pak laat weten dat het 
hem duidelijk is dat een bestuursjaar een rollercoaster, zoals men dat zegt, kan zijn.  
 
Mevrouw De Kool zegt uit eigen ervaring dat het lastig is om mensen te vinden voor 
onderwijsevaluaties en vraagt zich af of de heer Pak al contact heeft gehad met het instituut 
over evaluaties en hoe hij meer mensen naar de evaluaties wil trekken. Mevrouw de Kool 
complimenteert de heer Pak met de rest van zijn beleid. De heer Pak hoopt met goede 
promotie en het aanbieden van koekjes en thee dat er genoeg mensen naar toe komen en 
dat hij de evaluaties vooral wilt regelen binnen de Opleidingscommissie om deze vervolgens 
aan te bieden aan het instituut. Mevrouw De Kool adviseert de heer Pak het instituut wel zo 
snel mogelijk te benaderen omdat zij daar niet altijd positief tegenover staan. De heer Pak 
geeft aan dat hij al contact heeft met het studentlid met het instituutsbestuur. 
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Mevrouw Gommers vraagt hoe de heer Pak van plan is meer informatie over de activiteiten 
van de Opleidingscommissie te verschaffen aan de SPIL-leden. De heer Pak zegt dat de 
uitkomst van de evaluaties door de Opleidingscommissie bekend worden gemaakt, als deze 
al bekend zullen worden gemaakt, en dat hij en zijn commissie als aanspreekpunt zullen 
fungeren en verslag uit zullen brengen over de activiteiten van de Opleidingscommissie op 
de ALV.  
 
De heer Van Altena vraagt wat de verwachtingen zijn van de carrièrekrant en of de heer Pak 
er aan gedacht heeft om dit te combineren met het magazine Debat. De heer Pak antwoordt 
dat het in principe een losse krant moet worden, waarschijnlijk digitaal. Het idee van de 
alumnikrant is om leden een idee te geven van wat je kunt doen na de studie.  
 
Mevrouw Auwema complimenteert de heer Pak met het opstarten van het Comité van 
Masterstudenten en vraagt of er al plannen zijn voor activiteiten. De heer Pak zegt dat er in 
februari een uitstapje naar het ministerie van Buitenlandse Zaken op de planning staat en 
dat er eventueel een filmavond voor masterstudenten komt.  
 
Mevrouw Van Oosten vraagt of er al ideeën zijn voor onderwerpen van de workshops. De 
heer Pak antwoordt dat er nog geen concrete ideeën zijn maar dat hij een goede mix tussen 
leerondersteuning en workshops gericht op carrièremogelijkheden wil aanbieden. Mevrouw 
Van Oosten vraagt of de heer Pak wil kijken naar de mogelijkheden voor een workshop 
debatteren. De heer Pak zegt dat hij hier naar zal kijken. 
 
De heer Van Zagten zegt in de wandelgangen te hebben opgevangen dat de commissaris 
Almanak voornemens is de stukjes van voorgaande besturen te schrappen. De heer Pak zegt 
dat dat niet klopt. De heer Van Zagten vraagt of er ideeën zijn voor vernieuwingen van de 
almanak. De heer Pak zegt dat er misschien meer plek komt voor mensen van het instituut 
die actief zijn geweest voor de SPIL.  
 
Mevrouw Auwema vraagt of er al een thema voor de almanak is. De heer Pak zegt dat er een 
thema is, maar dat hij deze pas bij het slotakkoord bekend wil maken.  
 
De ALV voorzitter geeft aan punt 11 van commissaris Debat & ICT door te lezen.  
 
Mevrouw Auwema vraagt waarom er behoefte is aan een nieuwe website. Mevrouw Den 
Toom zegt dat de website aan vernieuwing toe is omdat de huidige template van de website 
heel vast is en moeilijk veranderd kan worden en dat de nieuwe website op langere termijn 
mee kan. Mevrouw Auwema adviseert mevrouw Den Toom om niet alle 750 euro hier voor 
te gebruiken omdat dit een heel groot bedrag is.  
 
Mevrouw Bos zegt dat ze op de vorige ALV vroeg of het SPIL-lied op de website gezet kon 
worden en vraagt waarom dit nog niet gebeurd is. Mevrouw Den Toom zegt dat dit er zeker 
op gaat komen.  
 
De heer De Jong spreekt zijn waardering uit over de commissaris Debat om de aanstaande 
excursie naar de Groene Amsterdammer.  
 
De heer Van Altena vraagt of er nog reacties van lezers op de artikelen van de vorige Debat 
zijn gekomen en of mevrouw Den Toom de lezers deze mogelijkheid ook wil geven. 
Mevrouw Den Toom zegt dat deze er niet zijn geweest en dat ze er naar zal kijken of ze hier 
iets mee gaat doen in de komende Debatten.  
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De ALV voorzitter vraagt of er nog algemene vragen zijn over het beleid. 
 
De heer De Roest vraagt of het gala black tie of white tie zal worden. Mevrouw Ek antwoordt 
dat dat te zijner tijd duidelijk zal worden.  
 
Jaarplanning 
De heer Martens wijst de commissie Faciliteiten erop dat het gala tijdens carnaval gepland 
staat. Mevrouw Ek zegt dat ze geen bevolkingsgroepen wil uitsluiten en ze de datum in 
heroverweging zal nemen.  
 
Mevrouw De Kool zegt dat er geen borrel gepland staat in september 2015. Mevrouw De Bel 
zegt dat deze aan de jaarplanning toegevoegd zal worden. 
 
Begroting 
De heer De Jong merkt op dat de licentie- en hostingkosten onder ICT elk jaar een vast 
bedrag zijn en deze dus niet naar boven hoeven worden afgerond. De heer Meurink zegt dat 
hij dit zal aanpassen. De heer De Jong vraagt waar de investering van 100 euro in het SPILhok 
naar toe zal gaan. De heer Meurink zegt dat dit mogelijk naar een nieuwe kast of nieuwe 
koelkast zal gaan.  
 
De heer Van Altena zegt dat je op de FSW waarschijnlijk een nieuwe kast zou kunnen 
aanvragen en hier dus zelf niks voor hoeft te investeren en vraagt waarom er geen bedrag 
staat bij de lange en de korte reis bij het inkomsten en uitgaven overzicht. De heer Meurink 
antwoordt dat er bij de lange reis 3450 euro hoort te staan en bij de korte reis 2000 euro.  
 
Mevrouw De la Haye vraagt waarom er voor gekozen is om het potje van Algemene Uitgaven 
onder Acquisitie te verplaatsen naar het potje Algemene Bestuursuitgaven onder Bestuur. 
De heer Meurink antwoordt dat dit potje alleen werd gebruikt voor kopjes koffie en dit beter 
kan vallen onder het potje Algemene Bestuursuitgaven zodat een bestuurder een kopje 
koffie kan aanbieden tijdens overleg met een partner. De heer Van Altena zegt dat 
duidelijkheid in de begroting van groot belang is en dat het dus niet de bedoeling is dat 
allerlei kleine uitgaven geschaard worden onder onbeduidende posten. Volgens de heer Van 
Altena heeft de ALV het recht te weten wat er allemaal van deze post betaald wordt en dat 
hier dus nadere informatie over nodig is. De heer Meurink zegt dat dit potje onder Acquisitie 
niet handig is omdat andere bestuursleden ook soms geld nodig hebben voor kopjes koffie 
en dergelijke en het is lastig in te schatten hoe veel kopjes koffie elk bestuurslid nodig zal 
hebben, wat daardoor niet mooi op de begroting staat. De heer Van Altena vraagt de heer 
Meurink aan de ALV te denken en niet alleen aan hoe mooi de begroting er uit ziet. De heer 
Meurink zegt dat hij dit heeft gedaan op advies van de e.t. penningmeester de heer Stam, 
omdat hij het niet logisch vindt om alleen de commissaris Acquisitie zo een potje te geven en 
een algemeen potje handiger vindt, waaronder onder andere kopjes koffie en reiskosten 
zullen vallen. De heer De Jong zegt dat het in eren herstellen van de penningen volgens hem 
ook onder deze post valt en dit enigszins dubieus vindt en vraagt de heer Meurink het advies 
van de heer Stam in de wind te slaan en een zo duidelijk mogelijke begroting proberen op te 
stellen. De heer Meurink zegt dat hij zal kijken of hij hier aparte potjes van zal maken.  
 
De ALV voorzitter vat de discussie samen door te zeggen dat de ALV de penningmeester 
vraagt om ten minste te specificeren in welke posten de post Algemene Bestuursuitgaven 
uiteen valt, omdat deze post te vaag en holistisch is. 
De heer De Roest zegt dat hij het onnodig vindt een aparte post te maken voor hoe veel 
kopjes koffie er gedronken worden. De ALV voorzitter legt uit dat het niet gaat om de kopjes 
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koffie die in het SPILhok gedronken worden, maar om kopjes koffie die bestuursleden 
drinken met potentiële partners en reiskosten die gemaakt worden om hun bestuurstaken 
uit te oefenen. Mevrouw De la Haye voegt hier aan toe dat het niet gaat om het aantal 
koppen koffie, maar om het principe dat de uitgaven duidelijk moeten zijn.   
 
De heer Meurink zegt hierbij toe dat hij de post Algemene Bestuursuitgaven zal uitsplitsen of 
een toelichting zal geven waar dit aan wordt besteed.  
 
Mevrouw De Kool vraagt of de SPILpennen betaald zijn van de SPIL-rekening en hoe veel dit 
was. De heer Meurink zegt dat dit een bedrag van 55 euro was.  
 
Mevrouw De la Haye vraagt waarom het bedrag van exploitatie SPILhok omhoog is gegaan, 
aangezien dit in het verleden nooit op is gemaakt. De heer Meurink zegt dat er veel actieve 
leden bij zijn gekomen en dat het bestuur van plan is meer producten zoals koffie, thee en 
koekjes voor hen te kopen.  
 
De heer Van Altena vraagt waarom er geen geld begroot is voor alumnibeleid. De heer 
Meurink antwoordt dat het alumnibeleid onder Onderwijs valt zoals ook in het beleid staat 
en dat de post daarom verplaatst is van secretaris naar Onderwijs.  
 
Mevrouw De la Haye zegt dat het succes van de oudbesturenborrel zeer wisselend is en 
vraagt het bestuur er over na te denken om deze borrel niet elk jaar te houden. De heer 
Meurink zegt het mee te nemen.  
 
Mevrouw Van Oosten vraagt waarom er geen geld is begroot voor het Leidsch Debat en een 
Gangverenigingencongres. De heer Meurink zegt dat het Leidsch Debat betrekking had op de 
gemeenteraadsverkiezingen, welke dit jaar niet plaats zullen vinden, en dat vorig jaar al 
gebleken is dat het gangverenigingencongres niet haalbaar is om te organiseren. Mevrouw 
De Kool vraagt of het dan geen idee is om een Leidsch Debat in het kader van de provinciale 
statenverkiezingen te organiseren. Mevrouw Ek zegt dat er gekeken wordt naar de 
mogelijkheden hiervoor. De heer Meurink voegt hier aan toe dat dit dan waarschijnlijk niet 
een even groot evenement wordt en dat er dus geen aparte post voor nodig is.   
 
Mevrouw De Kool complimenteer de heer Pak dat hij zo veel geld heeft vrij gekregen heeft 
voor Onderwijs en vraagt wat voor een activiteiten hier onder zullen vallen en waar het geld 
voor het alumnibeleid aan zal worden uitgegeven. De heer Pak antwoordt dat hij het 
speeddaten met alumni op het programma wil houden, dat hij wil gaan kijken naar een 
tweede activiteit en dat er mogelijk geld nodig is voor de alumnikrant. De heer Pak zegt dat 
activiteiten zoals de collegeboot en kroegcolleges onder Onderwijs zullen vallen.  
 
De heer Van Altena vraagt waarom er maar 20 euro naar het Comité der Masterstudenten 
gaat. De heer Pak zegt dat de activiteiten die dit comité organiseert onder activiteiten van 
Onderwijs zullen vallen. De heer Meurink zegt dat de eerste activiteiten van dit comité 
waarschijnlijk kleinschalig zullen zijn en dat de 20 euro besteed zal worden aan bijvoorbeeld 
cadeaus.  
 
Mevrouw De la Haye zegt dat ze het goed vindt dat de bijdrage voor de deelnemers van 
IAPSS is afgeschaft en vraagt of er kosten zijn verbonden aan he mogelijk binnenhalen van 
het World Congress. Mevrouw Knops zegt dat dat ze dat niet verwacht omdat er bij 
Machiavelli en de SPIL een commissie is die zich hier voor inzet.  
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De heer De Jong vraagt waarom er geen uitgaven voor de strikjes op de begroting staan. De 
heer Meurink zegt dat dit onder de balans valt omdat geld wordt omgezet in een goed wat 
vervolgens weer verkocht wordt en dat deze post op de tussentijdse ALV op de balans zal 
staan.  
 
De heer Martens vraagt hoe duur de strikjes zullen zijn. De heer Meurink zegt dat ze 5 euro 
zullen kosten omdat de kostprijs 4,95 euro is. De heer Martens vraagt waarom de prijs niet 
gelijk gesteld kan worden met de dassen van 6 euro. De heer Meurink zegt dat het bestuur 
geen winst wil maken op de strikjes omdat het dragen van de strikjes verplicht wordt 
gesteld.  
 
Mevrouw Bos vraagt waarom er geen geld is vrijgemaakt voor borrelpasjes. De heer Meurink 
zegt dat dit systeem niet zo goed werkte omdat niemand deze pasjes ooit hoefde te laten 
zien. De heer Van Altena vraagt of de borrelpasjes nog wel uitgedeeld zullen worden. De 
heer Meurink zegt dat mensen de pasjes mogen komen ophalen maar dat je ze niet meer 
kunt gebruiken. 
 
De heer Van Zagten vraagt wat er met het bedrag van 750 euro voor een nieuwe website 
gerealiseerd kan worden. Mevrouw Den Toom antwoordt je met een kleiner bedrag alleen 
kleine veranderingen kan maken en dat ze een nieuwe template wil aanschaffen zodat er 
over een jaar niet opnieuw een investering gedaan hoeft te worden.  
 
De heer Van Altena complimenteert de commissaris ICT met haar ambitie om de website te 
vernieuwen en hij hoopt dat het gaat lukken.  
 
Mevrouw De la Haye zegt dat ze meer toelichting wenst onder de verschillende kopjes. De 
heer Meurink neemt dit mee.  
 
De heer Van Altena vraagt of er gecontroleerd is of er inderdaad 386,35 euro in de kas zit en 
als dit nog niet gedaan is hier prioriteit aan te geven. De heer Meurink zegt dat dit op de 
planning staat.  
 
Mevrouw De la Haye  vraagt waarom de algemene bijdrage voor het PvP omlaag is gegaan. 
De heer Meurink zegt dat er vorig jaar behoorlijke financiële problemen waren bij de PvP en 
dat er dit jaar geen geld nodig is om de PvP overeind te houden.  
 
De ALV voorzitter vraagt of er nog algemene vragen zijn over de gehele beleidsnota van het 
SPILbestuur 2014-2015 SPILosofie en of er niemand bezwaar heeft tegen het per acclamatie 
aannemen van de beleidsnota.  
 
De beleidsnota wordt aangenomen.   
 
De vergadering wordt geschorst om 20:17 en hervat om 20:29. 
 
Kandidaatstelling der ALV-voorzitters 
De volgende personen stellen zichzelf kandidaat voor het College der ALV-voorzitters:  

- Mevrouw Daemen  
- Mevrouw Van de Voort 
- De heer Van Altena  
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Mevrouw Daemen, mevrouw Van de Voort en de heer Van Altena zijn beoogd lid van het 
College der ALV-voorzitters.  
 
Decharges en installaties 
De ALV voorzitter dechargeert uit het College der ALV voorzitters: 

- Max Nederkoorn 
- Cheyen Bannenberg 

De ALV voorzitter installeert in het College der ALV voorzitters: 
- Florian Van Altena 

 
Vanwege de decharge van de heer De Groot uit het college, neemt de heer Van Altena het 
voorzitterschap over voor de rest van de ALV en neemt de heer De Groot deel aan de ALV.  
 
De ALV voorzitter dechargeert uit het College der ALV voorzitters: 

- Sebastiaan de Groot 
De ALV voorzitter installeert in het College der ALV voorzitters: 

- Lisa van de Voort 
- Josette Daemen  

 
W.v.t.t.k. 
De ALV voorzitter vraagt aan de secretaris of er moties zijn binnengekomen. Mevrouw De 
Bel antwoordt dat er vijf moties zijn.  
 
De eerste motie luidt als volgt: 
 
De Algemene Ledenvergadering, bijeen 28 oktober 2014, te Faculteit der Sociale 
Wetenschappen, constaterende dat er al meerdere jaren een overschot is op de realisatie van 
het EersteJaarsWeekend; constaterende dat de kosten voor de commissieleden van het 
EersteJaarsWeekend en het f.t. bestuur erg hoog zijn (in 2014 60 euro per persoon voor de 
deelnemersbijdrage en een shirt); constaterende dat de kosten, exclusief het shirt, van de 
begeleiding feitelijk ongeveer 25 euro per persoon bedraagt, verzoekt het bestuur de 
deelnemersbijdrage voor de EJW-commissie, het f.t. bestuur en het h.t. bestuur van 35 euro 
naar 25 euro te verlagen. Het overschot bedraagt al 2 jaar rond de 370 euro; constaterende 
dat deze maatregel ongeveer 200 euro zal kosten, zal dit dus niet tot financiële problemen 
leiden, maar juist het overschot compenseren.  
 
Is getekend, Nikki Gommers (penningmeester EJW-commissie 2014), Sebastiaan de Groot 
(voorzitter EJW-Commissie 2014), Paulette van Oosten, Nold Jaeger, Ghislaine Voogd, Elene 
Walgenbach, Evelien Lambooij, Ive Mulders, Josefien de Kool, Kevin Beenhouwer, Benno van 
Dam, Jesse de Jong, Marith van Dijk, Timo van Zagten, Lisanne Trouw, Laura van der Plas, 
Margien Timmer, Michael Holla, Dorinde van Eck, Annemijn te Velde 
 
Mevrouw Gommers licht de motie toe door te zeggen dat de feitelijke kosten 25 euro zijn, 
omdat de commissie, het f.t. bestuur en het h.t. bestuur niet mee doen aan de spelletjes en 
geen boekje krijgen en zij dus alleen kosten maken op het verblijf, het eten en de drank. 
Mevrouw Gommers heeft een stemverklaring voor en zegt dat de commissieleden niet 
ontmoedigd moeten worden door de hoge kosten van het EJW.  
 
Mevrouw Van de Voort zegt dat zij het niet handig vindt vast te leggen dat het bestuur en de 
commissie 25 euro moet betalen als er in de toekomst bijvoorbeeld voor een andere locatie 
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wordt gekozen die duurder is. De heer De Roest voegt hier aan toe dat er rekening mee 
moet worden gehouden dat de opleiding elk jaar weer groeit. 
 
De heer De Groot zegt dat er inderdaad ieder jaar weer meer studenten zich aanmelden 
voor de opleiding, maar dat dit gek genoeg niet terug te zien is in het aantal aanmeldingen 
voor het EersteJaarsWeekend. De heer De Groot voegt hier nog aan toe dat een motie juist 
heel makkelijk te wijzigen is en dat in de reden voor deze motie duidelijk vermeldt staat in 
de motie en dat blijkt wanneer de accommodatie volgend jaar duurder blijkt te zijn zal de 
gehele bijdrage verhoogd moeten worden en blijft de geest van de motie in stand waarbij de 
commissie en het bestuur relatief minder hoeven te betalen dan de deelnemers.  
 
De motie wordt per acclamatie aangenomen.  
 
De volgende motie luidt als volgt: 
 
M’n Moeder Belde Net-Motie 
Wij, de Algemene Ledenvergadering, bijeen op 28 oktober 2014, te Faculteit der Sociale 
Wetenschappen, uiten onze zorgen over onze bereikbaarheid in het Pieter de la Court-
gebouw. De mobiele connectie met buiten is namelijk belabberd. Zo kunnen onze moeders 
ons niet bereiken wanneer er meer gezopen moet worden. Om dit probleem te ondervangen 
stellen wij, de Algemene Ledenvergadering, graag voor dat er bij de volgende bijeenkomsten 
altijd genoeg bier en wijn voor de leden beschikbaar is, zodat we niet gebeld hoeven te 
worden tijdens de ALV, dat zou bovendien hoogst ongepast zijn.  
 
Was getekend, Tim Martens, Timo van Zagten, Josefien de Kool, Jet Herman, Jesse de Jong, 
Thomas Snijders, Tristan Schyns, Laura van der Plas, Margien Timmer, Michael Holla, 
Annemijn te Velde, Charlotte van Kleef, Siebe de Roest, Silke de Vries, Rick Wolthuis, Niels 
Park, Martine Kamara, Nouschka Auwema, Paulette van Oosten  
 
Mevrouw Bos zegt dat dit geld gaat kosten en vraagt zich af of hier wel geld aan besteed 
moet worden.  
 
De motie wordt per acclamatie aangenomen. 
 
De volgende motie luidt als volgt: 
 
Motie SPIL-onesie (uitspreken als “oh-nee-zie”, en niet als “wansie”) 
Wij, de Algemene Ledenvergadering, bijeen op 28 oktober 2014, te Faculteit der Sociale 
Wetenschappen, constaterende dat er gedurende deze ALV een vraag is gesteld over de 
mogelijkheid voor het aanschaffen van commissie-onesies, constaterende dat de commissaris 
acquisitie voornemens is spil-producten te verschaffen, constaterende dat anno 2014 onesies 
in steeds meer kledingkasten voorkomen, constaterende dat ook de SPIL veranderende 
mode-idealen niet kan negeren, constaterende dat een trui wellicht niet alle lichaamsvormen 
even sierlijk dan wel chique staat, stellen dat een vereniging alle leden tegemoet moet 
komen en dus ook spil-onesies aan haar collectie toe moet voegen. 
 
Was getekend, Jesse de Jong, Timo van Zagten, Tim Martens, Ries de Moor, Nicky Siebelt, 
Judih van Beek, Martine Kamara, Silke de Vries, Michael Holla, Charlotte van Kleef, Jet 
Herman, Siebe de Roest, Annemijn te Velde  
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De heer De Groot merkt op dat uit foto’s van de voormalig voorzitter en huidige assessor 
mevrouw Daemen, wie in het bezit is van een formele onesie, het eendelig pak, ook wel 
jumpsuit genoemd, al blijkt dat binnen het huidige kledingreglement de onesie al reeds is 
toegestaan. De heer de Groot voegt hier aan toe dat de huidige mode echter ook gestreepte 
pyjama’s met Jodensterren erop verkoopt onder het mom van een sheriff. De heer De Groot 
stelt voor dat de SPIL zich als politiek neutrale vereniging moet distantiëren van deze 
fascistische en antisemitische uitingen. De heer De Groot stelt dat de onesie een flater zou 
slaan.   
 
De motie is met 10 onthoudingen, 10 stemmen voor en 18 stemmen tegen niet 
aangenomen. 
 
De volgende motie luidt als volgt: 
 
Motie Titi-Shawl 
Wij, de Algemene Ledenvergadering, bijeen op 28 oktober 2014, te Pieter de la Court-
gebouw, zijn van mening dat, met het oog op de buitenlandse reizen van de afgelopen jaren 
naar betrekkelijk koude oorden, er een behoefte is ontstaan naar SPIL-merchandise met 
goede thermische kwaliteiten. Hierbij zouden wij willen voorstellen SPIL-shawls te 
introduceren, laat ons een voorbeeld nemen aan de toverhogeschool Zweinstein en de shawl 
die Harry Potter draagt als lid van Griffoendor. Kortom, willen wij een gebreide, warme, 
gezellige en mooie SPIL-shawl introduceren, en gaat over tot de orde van de dag.  
 
Was getekend, Tim Martens, Timo van Zagten, Josefien de Kool, Nicky Siebelt, Lisanne Trouw, 
Jet Herman, Florian van Altena, Jesse de Jong, Charlotte van Kleef, Michael Holla, Martine 
Kamara, Thomas Snijders, Siebe de Roest, Rick Wolthuis, Dorinde van Eck, Annemijn te Velde, 
Manon de Jong, Isabel Bos, Paulette van Oosten, Niels Park, Nikki Gommers, Silke de Vries, 
Laura van der Plas, Margien Timmer  
 
De heer Martens voegt aan de motie toe dat de motie nog niet in alle behoeften voorziet en 
dat er ook Zweinstein-achtige oorwarmers dienen te komen.  
 
Mevrouw Ek zegt dat als we het in de Harry Potter sferen houden, dat de SPIL met haar 
kleuren Huffelpuf zou worden en niet Griffoendor.  
 
Mevrouw Auwema heeft een stemverklaring tegen en zegt dat ze niet van Harry Potter 
houdt.  
 
De heer De Groot vraagt hoe het Zweinsteinaspect dan tot uiting moet komen en of een 
gebreide shawl met SPIL-logo voldoet. De heer Martens antwoordt dat de shawl hetzelfde 
warme beeld moet geven als de Zweinsteinsjaal.  
 
Mevrouw Ek zegt dat shawls breien heel veel tijd kost en vraagt of de motie-indieners de 
shawls dan gaan breien.  
 
De heer De Groot zegt dat de ALV eist dat het bestuur ten minste een website moet vinden 
waarop de shawls te koop zijn en besteld zouden kunnen worden. 
 
De motie wordt met 8 onthoudingen, 29 stemmen voor en 1 stem tegen aangenomen.  
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Motie “PIZZALV” 
Wij, de Algemene Ledenvergadering, bijeen op 28 oktober 2018, te Faculteit der Sociale 
Wetenschappen, constaterende dat het 34e bestuur goed geluisterd heeft naar het advies dat 
is geleverd door het exquillisante Werkgroep Hervorming Algemene Ledenvergadering en dus 
voor twee ALV’s per jaar voor de ALV voedsel aanbiedt, constaterende dat deze maaltijd vrij 
snel op is gegaan, constaterende dat er onder de leden een grote animo is voor pizza’s tijdens 
deze ALV’s, raadt de ALV het 34e bestuur aan om op de eerstvolgende ALV waarop voedsel 
aangeboden wordt aan de ALV er ook pizza’s aan de ALV verschaft wordt, en dat het bestuur 
eventueel het aantal pizzapuntjes limiteert aan de eerste vijfentwintig leden zodat de 
recordtijd waarmee het quorum reeds gehaald is weer verbroken kan worden, en gaat over 
tot de orde van de dag. 
 
Was getekend, e.t. secretaris en commissaris Almanak en ICT Florian van Altena, Josefien de 
Kool, Tim Martens, Jet Herman, Ries de Moor, Lisanne Trouw, Nicky Siebelt, Timo van Zagten, 
Jesse de Jong, Charlotte van Kleef, Martine Kamara, Thomas Snijders, Dorinde van Eck, 
Manon de Jong, Siebe de Roest, Annemijn te Velde, Silke de Vries, Laura van der Plas, 
Margien Timmer, Tristan Schyns 
 
Mevrouw De Kool zegt dat het budget voor de ALV’s hoger moet worden als er zowel pizza 
als bier aangeschaft moet worden en dat het budget al is aangenomen. De heer De Groot 
zegt dat het bestuur dit dan al excuus kan gebruiken.  
 
De motie wordt per acclamatie aangenomen.  
 
Rondvraag 
 De heer De Groot vraagt zich af of het bestuur, het College der ALV voorzitters, het 
oude College der ALV voorzitters en de ALV er van op de hoogte zijn dat hij het beleid niet op 
alle punten fantastisch vindt maar op veel punten wel goed en dat het al met al een 
fantastisch plan is waar hij veel vertrouwen in heeft en dat hij vooral benieuwd is naar de 
nieuwe camera en de nieuwe website en dat het bestuur vooral even moet kijken op 
waybackmachine.com om te kijken hoe de website er voorheen uit heeft gezien.  
 Mevrouw van de Voort vraagt zich af of het CALVV, de ALV en het bestuur er van op 
de hoogte zijn dat ze er bij het inhoudelijke deel er niet bij was maar het wel heeft 
doorgelezen en haar complimenten hier over wil geven en dat ze verder niks meer gaat 
zeggen omdat ze heel dronken is. 
 Mevrouw Auwema vraagt zich af of de ALV, het College der ALV voorzitters, het 
oude College der ALV voorzitters en het bestuur er van op de hoogte zijn dat ze het bestuur 
wil feliciteren met het aangenomen beleid. 
 Mevrouw Van Oosten vraagt zich af of het bestuur, de ALV, het CALVV en het oude 
CALVV er van op de hoogte zijn dat ze de nieuwe ideeën van het 34e ontzettend leuk vindt 
en dat ze uitkijkt naar al het mooie dat ze dit jaar gaan neerzetten. 
 Mevrouw De Kool vraagt zich af of het bestuur, het College van ALV voorzitters en 
de ALV er van op de hoogte zijn dat ze de beleidspunten van per persoon erg goed vindt en 
dat ze heel trots op het bestuur is en dat ze van mevrouw Daemen moest zeggen dat ze het 
beleid heel goed vindt.  
 Mevrouw Den Toom vraagt zich af of de ALV, het CALVV en het oude CALVV er van 
op de hoogte zijn dat ze blij is dat het beleid is aangenomen en dat ze haar uiterste best gaat 
doen om het beleid tot zijn recht te laten komen.  
 De heer Pak vraagt zich af of het College van ALV voorzitters, het oude CALVV, alle 
aanwezigen en zijn bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat hij blij is dat het beleid is 
aangenomen.  
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 De heer De Groot vraagt zich af of het oude CALVV, het CALVV, de ALV en het 
bestuur er van op de hoogte zijn dat hij blij is dat het beleid is aangenomen. 
 De heer Meurink vraagt zich af of het CALVV, het oude CALVV, alle aanwezigen en 
zijn bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat hij uitermate tevreden is dat het beleid er 
doorheen is gekomen en dat hij zijn best gaat doen om het beleid te gaan volbrengen. 
 Mevrouw De Bel vraagt zich af of de ALV en het CALVV er van op de hoogte zijn dat 
ze de iedereen wil bedanken voor hun aanwezigheid, adviezen en steun voor het beleid. 
 Mevrouw Knops vraagt zich af of het huidige CALVV, het oude CALVV, de ALV en 
haar bestuursgenoten er van op de hoogte zijn dat ze iedereen wil bedanken voor hun 
aanwezigheid en meedenken over het beleid en dat ze absoluut haar best gaat doen om 
alles te bewerkstelligen.  
  
Decharge der stemcommissie 
De ALV-voorzitter dechargeert Mevrouw Auwema en Mevrouw Van Oosten uit de 
stemcommissie.  
 
Sluiting 
De ALV-voorzitter sluit om 21:24 de vergadering. 
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TUSSENTIJDS VERSLAG XXXIVe BESTUUR der SPIL, ‘SPILosofie’ 

VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILOSOFIE’ 

‘Coming together is a beginning; keeping together is progress; working together is success’ – 

Henry Ford 

Het 34e bestuur hanteert voor komend jaar de volgende drie verenigingsbrede 

doelstellingen. 

 

1. Vernieuwing  

De SPIL is een groeiende vereniging waarbij het aantal leden steeds meer toeneemt. Hierom 

hebben we de afgelopen periode geprobeerd de successen uit het verleden te behouden en 

deze aan te vullen met nieuwe elementen. Zo is er in september een speciale eerstejaars 

kennismakingsborrel geweest, was er een dieslezing en wordt er al hard gewerkt aan een 

heus SPIL gala.  

 

Ook de diversiteit van de activiteiten hebben we goed in het oog gehouden. Zo hebben we 

ervoor gezorgd dat er activiteiten waren voor een breed ledenpubliek. Er heeft bijvoorbeeld 

een Engelstalig MUN congres plaatsgevonden, er is een excursie naar Buitenlandse zaken 

geweest en het comité der masterstudenten is druk bezig met het organiseren van de eerste 

activiteiten. Bij de organisatie van deze activiteiten proberen de commissarissen hun 

commissieleden zoveel mogelijk zelf te laten doen. Uiteraard zal deze variatie aan 

activiteiten de rest van het jaar worden voortgezet.  

 

Een andere vernieuwing die in de afgelopen periode heeft plaatsgevonden is de invoering 

van de strikjes in het formele kledingschrift van de dames, in plaats van de speldjes. 

Daarnaast wordt er hard gewerkt aan een nieuwe website en heeft de nieuwe camera al 

voor veel mooie foto’s van activiteiten gezorgd. Verder is het inmiddels mogelijk voor leden 

om een kekke SPIL-trui aan te schaffen en ook de SPIL-bretels zullen later dit jaar in het hok 

te koop zijn.  

 

2. Communicatie   

Duidelijke communicatie van de SPIL naar haar leden toe is in de afgelopen periode erg 

nuttig gebleken. Op de website kunnen de leden altijd in de agenda zien welke activiteiten er 

op het programma staan, en ook op social media is de SPIL goed vertegenwoordigd. Tevens 

is de nieuwsbrief structureel elke maand verstuurd. Hierdoor zijn de leden continu op de 

hoogte van de mogelijkheden bij de SPIL. Verder houdt het bestuur de leden te allen tijde op 

de hoogte van wat er speelt. Door middel van blogs zijn de leden bijvoorbeeld op de hoogte 

gehouden van de ontwikkelingen bij de IAPSS Autumn Convention 2014 en de korte reis naar 

Schotland. Daarnaast wordt de ALV op de hoogte gehouden van wat er speelt doordat er van 

elke commissie een commissielid kort wat zal vertellen. Ook hebben alle leden de notulen en 

stukken van de ALV per mail toegestuurd gekregen.   

 

Ook met andere verenigingen en het Instituut Politieke Wetenschap is het contact erg goed 

gebleken. Op verschillende niveaus wordt er hard aan de samenwerking gewerkt. In 
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samenwerking met de BIL is er bijvoorbeeld een feest georganiseerd en samen met Leiden 

MUN is er een geslaagd congres neergezet. Ook de samenwerking met het instituut verloopt 

steeds beter. In het begin van het jaar heeft het bestuur een zeer geslaagde lunch 

georganiseerd voor het Instituut Politieke Wetenschap. De lunch was erg druk bezocht en 

het bestuur heeft hier veel positieve reacties over in ontvangst mogen nemen. Het bestuur 

zal uiteraard proberen de banden met het instituut en de andere verenigingen de komende 

periode nog meer te verbeteren, zodat hier hopelijk mooie activiteiten uit voort kunnen 

komen.  

 

3. Ledenbinding  

De afgelopen periode zijn de sleutelwoorden bij ledenbinding ‘aantrekken’ en ‘vasthouden’ 

geweest. Er is een grote groep eerstejaars aangetrokken, doordat het aantal 

commissieplaatsen is vergroot. We hebben echter ook geprobeerd de SPIL toegankelijker te 

maken voor leden die niet in een commissie zitten. Het bestuur heeft een open houding 

aangenomen ten opzichte van de leden in het hok, tijdens activiteiten, op de borrel en op 

reis. Er is gebleken dat niet alleen eerstejaars, maar ook masterstudenten worden 

aangetrokken door het beleid. Zo gaan er masterstudenten mee met de SPIL naar het IAPSS 

World Congress, en waren er veel aanwezig bij het MUN Congres.  

 

Vervolgens moeten deze leden ook worden vastgehouden. Dit is de afgelopen periode 

gebeurd door een meer divers programma op te stellen. Hierdoor blijft deelname aan 

activiteiten ook interessant voor leden die al langer lid zijn. Mochten leden zich toch uit 

willen schrijven, dan worden zij altijd geattendeerd op het reünistenlidmaatschap, waardoor 

veel leden die zich uitschrijven toch nog betrokken blijven bij de SPIL.  

 

Dit beleid heeft zeker resultaat gehad. Er is een grote, gevarieerde groep actief bij de SPIL. 

Dit blijkt uit de grote opkomst bij activiteiten, het grote aantal inschrijvingen voor de reizen 

en de nieuwe gezichten die bij elke borrel te zien zijn. Voor elk lid heeft de SPIL wel iets te 

bieden. Leden die al actief zijn krijgen de kans om zich binnen de SPIL nog meer te 

ontwikkelen, en minder actieve leden voelen zich niet geremd om aan te sluiten bij de 

activiteiten. Dit beleid zal de rest van het jaar dan ook zeker voortgezet worden.  

 

 

4 VOORZITTER & COMMISSARIS IAPSS  

‘If you are working on something exciting that you really care about, you don’t have to be 

pushed. The vision pulls you’–  Steve Jobs  

 

4.1 Intern 

Terugkijkend op de afgelopen periode, kan de voorzitter stellen dat het intern erg goed 

loopt. De samenwerking tussen de bestuursleden verloopt uitstekend en iedereen denkt 

met elkaar mee. Buiten het feit dat iedereen zijn eigen taken uitvoert, is iedereen ook bereid 

bij te springen wanneer dit nodig is. Aan het eind van elk blok hebben er 

evaluatiegesprekken plaatsgevonden. Hierdoor konden problemen snel worden 

gesignaleerd, besproken en opgelost. Door de wekelijkse bestuursvergaderingen en de vele 

uren die er daarnaast nog samen doorgebracht worden is de band tussen de bestuursleden 
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erg goed. Hierdoor is iedereen altijd op de hoogte van wat er speelt. Dit alles heeft 

geresulteerd in een goede werksfeer.  

 

4.2 Extern 

De voorzitter vertegenwoordigt de SPIL in meerdere organen, namelijk IAPSS, PvP, VerO en 

StOP. Ook dit jaar zijn de banden met deze organen en de verenigingen die hier in plaats 

nemen weer erg goed. Hieronder zal kort in worden gegaan op deze organen.  

 

4.2.1. Platform voor Politicologen (PvP)  

Met de voorzitters van Ismus, Machiavelli en EOS voert de voorzitter maandelijks overleg. De 

afgelopen periode is deze samenwerking erg goed verlopen. Zeker op het gebied van 

professionalisering worden er stappen gemaakt. Zo wordt er bijvoorbeeld hard aan een 

nieuwe website gewerkt. Daarnaast worden de banden met de Nederlandse Kring voor de 

Wetenschap der Politiek (NKWP) aangehaald. Het studentlid hiervan heeft al een 

vergadering van het PvP bijgewoond en zal in de toekomst nog meer vergaderingen 

bijwonen. Ook dit jaar wordt er wederom een PiP-Congres georganiseerd. Deze zal op 4 

maart in Amsterdam plaatsvinden. Het thema van het congres is ‘Moderne Oorlogsvoering 

en Terrorisme’.  

 

4.2.2. International Association for Political Science Students  

In oktober is de voorzitter met een deel van het bestuur een week in Nijmegen geweest voor 

de Autumn Convention 2014. Dit bleek een zeer leerzame conferentie, met interessante 

sprekers en panels. Op deze conferentie zijn ook de banden met andere verenigingen 

aangehaald. Met de commissieleden is in de daaropvolgende periode een plan opgesteld om 

met een aantal leden af te reizen naar Londen voor het World Congress 2015. Dit heeft 

ervoor gezorgd dat we hier in april met 19 mensen naartoe zullen gaan. Op het congres zelf 

zullen nog meer leden aanwezig zijn, maar een deel zal op eigen gelegenheid afreizen naar 

Londen. Het streven om het World Congress 2016 in samenwerking met Machiavelli naar 

Nederland te halen is helaas niet haalbaar gebleken. Het bestuur van IAPSS heeft besloten 

vanaf september 2015 de conferenties en congressen zelf te gaan organiseren. Hierdoor is 

het voor studieverenigingen helaas niet langer mogelijk om zelf met een voorstel te komen.  

Verder heeft de voorzitter zich de afgelopen periode ingezet voor het vergroten van de 

naamsbekendheid onder de leden. Door het bijhouden van een blog gedurende de Autumn 

Convention is geprobeerd de leden een beter beeld te geven van de inhoud van een 

conferentie en ze te enthousiasmeren voor soortgelijke evenementen. Verder zijn er 

berichten geplaatst in de  nieuwsbrief, zodat de leden kunnen zien aan wat voor een 

activiteiten zij mee kunnen doen. De indruk van de voorzitter is dat veel leden hierdoor 

enthousiaster zijn over IAPSS en beter op de hoogte zijn van de mogelijkheden. 

 

4.2.3 Verenigingen Overleg (VerO)  

De samenwerking tussen de verschillende studieverengingen van de FSW binnen het VerO is 

de afgelopen periode erg goed verlopen. De banden tussen de verenigingen zijn goed en er 

wordt regelmatig vergaderd. Ook dit jaar zal er weer een gangverenigingenfeest 

plaatsvinden. Dit feest wordt wederom georganiseerd door de commissarissen Faciliteiten 

van de verschillende verenigingen. Daarnaast zijn de verenigingen binnen het VerO al druk 
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aan de slag met de EL CID 2016. Hiervoor wordt een commissie in het leven geroepen om 

alles zo soepel mogelijk te laten verlopen.   

 

4.2.4 StudieverenigingenOverlegPlatform (StOP)  

Het StOP-bestuur heeft aan het begin van het jaar laten blijken dat zij het StOP weer op de 

kaart willen zetten en meer willen gaan betekenen voor hun leden. De SPIL zal lid blijven van 

het StOP en de voorzitter is tot nu bij alle algemene ledenvergaderingen aanwezig geweest. 

Zodoende is de SPIL nauw betrokken bij de beslissingen van het StOP. Het is voor de SPIL 

voornamelijk van belang dat wij ons EJW vóór de EL CID mogen blijven organiseren. Dit is in 

ieder geval dit jaar weer toegestaan.  

 

4.3 Overige Activiteiten  

De voorzitter is het gezicht van de SPIL en heeft zodoende een open houding aangenomen 

ten opzichte van de leden. De voorzitter was de afgelopen periode altijd bereikbaar voor 

opmerkingen of suggesties. In het kader van ledenbinding zal de voorzitter eind mei 

wederom een Actieve Ledendag organiseren. Het doel van deze dag is het bedanken van alle 

leden die zich zo hard inzetten voor de vereniging.  

 

 

5 SECRETARIS & COMMISSARIS PROMOTIE 

‘Een goed begin is het halve werk, maar een goed begin is maar de helft.’ – De Jeugd van 

Tegenwoordig  

 

Op dit moment telt de SPIL 1185 leden. Na het herstel van het ledenbestand vorig jaar, klopt 

het bestand steeds beter na de uitschrijving van een aantal oud-leden die opnieuw 

ingeschreven stonden. Na elke wijziging aan het bestand maakt de secretaris een back-up. 

Daarnaast is er nu een duidelijk reünistenbestand opgesteld, zodat er goed contact met hen 

kan worden gehouden. Zij ontvangen jaarlijks de Debatten en driemaal een speciale 

uitgebreide reünistennieuwsbrief. De eerste reünistennieuwsbrief is reeds in november 

verstuurd. Inmiddels is er ook contact geweest met het LAP over een beter contact met  

alumni. Het LAP is bereid ons hiermee tot op zekere hoogte te helpen. Bovendien  zal de 

secretaris samen met de commissaris Onderwijs nog contact opnemen met het LUF, zodat er 

een goed alumnibestand kan komen.  

 

Op de Beleids-ALV is het advies van de Werkgroep Hervorming ALV (WHALV) ter harte 

genomen, waardoor het quorum heel soepel gehaald werd. Ook de Tussentijdse ALV vindt 

plaats op de FSW, na een eerstejaarscollege, waar een lichte maaltijd aangeboden wordt. 

Tijdens deze Tussentijdse ALV zal per commissie een commissielid het woord nemen om de 

ontwikkelingen binnen de commissie kort toe te lichten. Het bestuur hoopt zo meer 

betrokkenheid van de leden te krijgen bij de ALV.  

 

Tijdens inwerksessies is gebleken dat het Huishoudelijk Reglement(HR) gebreken kent en dat 

bepaalde wijzigingen nooit zijn doorgevoerd.  Sommige artikelen uit het HR worden in de 

praktijk eigenlijk niet meer toegepast, wat de waarde van dit document aantast. Daarom 
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heeft de secretaris samen met de voorzitter en de penningmeester een voorstel tot  

wijziging van het HR opgesteld, welke op de Tussentijdse ALV behandeld zal worden.  

 

5.1 Commissaris Promotie  

Voor een grotere participatie van de leden en een hoge opkomst bij de activiteiten, is het 

belangrijk dat de activiteiten vaak en duidelijk gecommuniceerd worden naar de leden. Dit 

jaar is er een commissie Promotie ingesteld, zodat hier meer aandacht aan besteed kan 

worden. Deze commissie helpt vooral bij het ontwerpen van posters, berichten plaatsen op 

social media en foto’s maken op activiteiten. Samen met de commissie is er een nieuwe 

huisstijl voor de posters ontwikkeld, waardoor het altijd goed zichtbaar is dat het een poster 

van de SPIL is.  De commissaris Promotie is zeer tevreden over de commissie, maar erkent 

dat de commissie soms nauwer bij de organisatie van activiteiten betrokken moet worden. 

De commissaris zal zich hiervoor de rest van het jaar inzetten.   

Om de activiteiten kenbaar te maken onder leden, maakt de commissaris Promotie gebruik 

van verscheidene promotiemiddelen.  Er worden posters gemaakt en via social media, de 

website en de maandelijkse nieuwsbrief worden de activiteiten aangekondigd. Op deze 

manier  kunnen de leden altijd op de hoogte zijn van de activiteiten. Tevens worden er na 

vrijwel elke activiteit foto’s op Facebook en de website geplaatst, soms in combinatie met 

een verslag. Inmiddels is de nieuwe camera ook aangeschaft. Het is een SONY cyber-shot 

geworden, welke erg makkelijk in het gebruik is.  

 

5.2 EJW   

In december van het vorige jaar hebben de sollicitaties voor een nieuwe 

EersteJaarsWeekend-commissie plaatsgevonden. Door onvoorziene omstandigheden is er 

een extra lid aan de commissie toegevoegd. De commissie is als volgt samengesteld: 

 

- Jesse de Jong – Voorzitter 

- Laura van der Plas – Secretaris 

- Evelien Lambooij – Penningmeester 

- Robert Braal – Algemeen lid 

- Sietske Couperus – Algemeen lid 

- Anne Houwaard – Algemeen lid 

- Emma van Neerven – Algemeen lid 

- Niels Park – Algemeen lid 

- Mirthe Voppen – Algemeen lid 

 

Inmiddels heeft de commissie haar eerste vergaderingen gehad. De secretaris heeft van de 

commissieleden vernomen dat de sfeer binnen de commissie erg goed is. De secretaris zal 

regelmatig overleg met de heer De Jong voeren over de gang van zaken rondom het EJW.  

 

 

 

 

 



 28 

6 PENNINGMEESTER  

‘One might think that the money value of an invention constitutes its reward to the man who 

loves his work. But... I continue to find my greatest pleasure, and so my reward, in the work 

that precedes what the world calls success.’ - Thomas A. Edison 

 

6.1 Contributie   

Naar alle verwachting zal de contributie voor het verenigingsjaar 14/15 in februari geïnt 

worden. De contributie is nog niet eerder in het jaar geïnt, omdat we pas vanaf 2015 weer 

een incasso kunnen versturen in verband met het nieuwe contract met ABN AMRO. Dit heeft 

niet tot problemen met betalingsverplichtingen gezorgd. 

 

De contributie van vorig jaar is succesvol in oktober afgeschreven, zonder verdere 

complicaties.  

 

6.2 KasCo  

Tijdens de eerste kascontrole hebben de penningmeester en de leden van de KasCo 

gezamenlijk met kritisch blik naar de structuur van boekhouding gekeken. De kritiekpunten 

van de KasCo zijn door de penningmeester grotendeels verholpen en ter harte genomen 

voor de volgende controle. Voor de volgende controle zal de penningmeester proberen de 

nieuwe stand van zaken op peil te houden.  

 

6.3 StudyStore  

Het nieuwe kredietsysteem van de StudyStore is uitermate handig gebleken en heeft de 

administratieve moeilijkheden van onze kant aanzienlijk verminderd. In dit systeem berekent 

de StudyStore het bedrag dat naar ons overgemaakt dient te worden, waarna de 

penningmeester dit bedrag controleert.   

 

 

7 COMMISSARIS BINNENLAND  

‘I am not afraid. I was born to do this’. – Jeanne d’Arc 

 

De commissie  Binnenland en de commissaris Binnenland hebben dit eerste half jaar 

geprobeerd om zo veel mogelijk inhoudelijke activiteiten te organiseren die veel leden van 

de SPIL aanspreken. Hierbij zou de verhouding binnen de studie tussen Politicologie en IBO 

in het oog gehouden worden. De volgende activiteiten zijn het afgelopen jaar georganiseerd: 

 

- OPCW (14 oktober) 

- Dies-lezing Ruud Koole (7 november) 

- Binnenhofexcursie (13 november) 

- Ministerie van Buitenlandse Zaken (19 november) 

- SPIL-MUN mini congres (20 november) 

- Leenstelseldebat (2 december) 

 

Deze activiteiten zijn veelal druk bezocht en zitten dan ook vaak helemaal vol. De bedoeling 

was om met de activiteiten zo veel mogelijk leden te bereiken door een brede variatie aan 
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activiteiten te organiseren. Dit is in de ogen van de commissaris Binnenland ogen ook goed 

gelukt gezien de aanmeldingen voor de activiteiten en de steeds variërende groep leden die 

hieraan deelnamen.  

 

Ook is er een goede combinatie gevonden tussen nieuwe activiteiten en succesvolle 

tradities. Zo zijn de dieslezing en het leenstelseldebat dit jaar voor het eerst georganiseerd. 

De excursies naar de OPCW en het ministerie van Buitenlandse Zaken kwamen dit jaar weer 

terug en zaten wederom helemaal vol. Volgens de commissaris is hier dus een goede balans 

in gevonden. Met de organisatie van nieuwe activiteiten zoals de spindoctorcursus en 

ambassadehoppen, zijn de commissie en de commissaris bezig en deze plannen zullen dus 

hopelijk komend half jaar verwezenlijkt kunnen worden. 

 

 

8 COMMISSARIS FACILITEITEN  

‘I didn’t fall. The floor just needed a hug’. - Unknown  

 

Het afgelopen halfjaar zijn vrijwel alle voorgenomen activiteiten van de commissie 

Faciliteiten georganiseerd. Er zijn twee feesten geweest, twee filmavonden, een pubquiz en 

elke maand is er een SPIL borrel georganiseerd. Vorige week is er een groep naar JINEK 

geweest en er komt nog een nieuwe CollegeTour aflevering aan, waar de SPIL dit keer weer 

plaatsen voor toegewezen zal krijgen. Ook zal het SPILgala definitief op 6 maart plaats gaan 

vinden in de Poort in Leiden.  

 

Afgelopen jaar werden de pitchers met korting voor €10,- aangeboden in Café Storm.  Helaas 

is de algemene prijs dit nieuwe jaar omhoog gegaan vanwege hogere prijzen vanuit de 

brouwer. Daarom moeten de commissaris Faciliteiten opnieuw om de tafel met de Café 

Storm om te kijken wat er nu mogelijk is. Echter kan de SPIL al vaak gratis terecht bij Café 

Storm voor pubquizzen en is er flinke korting gegeven op de champagne bij de 

nieuwjaarsborrel. De commissaris zal haar uiterste best doen om te kijken naar de 

mogelijkheden, maar het zijn zware tijden voor allen, dus of het zal lukken is niet zeker.  

Er is op dit moment een variatie in de borrelhappen en daar zitten ook vegetarische happen 

bij voor zover de commissaris weet.   

 

 

9 COMMISSARIS BUITENLAND  

‘Once a year go someplace you’ve never been before’ – Dalai Lama 

 

Op het moment van schrijven van dit stuk is de Korte Reis naar Edinburgh aanstaande en is 

de Brusselexcursie achter de rug.  Ook de bestemming voor de Lange reis is al bekend, 

namelijk Singapore en Kuala Lumpur. In onderstaand stuk vind u een evaluatie van de tot nu 

toe ondernomen werkzaamheden van de commissaris en commissie Buitenland. 

 

9.1 Pre-buitenlandactiviteiten 

In aanloop naar de Korte Reis zijn er twee pré-Buitenlandactiviteiten georganiseerd. De 

eerste was een lezing van Dr. J.G. Erk over de huidige politieke situatie in Schotland. Tijdens 

http://quotelicious.com/party-quotes/party-quote-39
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de tweede activiteit werd de documentaire ‘Scotland: For Richer or Poorer’ van de BBC 

getoond in de filmzaal van de FSW. Deze documentaire gaf een kijkje in de economie van 

Schotland en hoe deze beïnvloed zou kunnen worden na onafhankelijkheid van het Verenigd 

Koninkrijk. Als extra activiteit werd er ook nog een lezing aangeboden door een medewerker 

van de Britse ambassade in Den Haag. Voor deze (niet verplichte) activiteit was niet genoeg 

animo en daarom heeft deze lezing helaas niet plaatsgevonden. In aanloop naar de Lange 

Reis is de commissaris voornemens weer twee pré-Buitenlandactiviteiten te organiseren.  

 

9.2 Reizen 

Bij het organiseren van de Korte Reis is er door de commissie getracht een veelzijdig 

programma samen te stellen. Een melange van politieke, politicologische en culturele 

afspraken moeten gaan zorgen voor een mooie reis. Op dit moment zal de toekomst moeten 

uitwijzen of het geplande programma ook de gewenste uitkomsten zullen geven. 

 

De Lange Reis heeft dit jaar als bestemming Singapore en Kuala Lumpur en zal plaatsvinden 

van 29 juni tot en met 14 juli. Allereerst vliegt de groep van 30 SPIL-leden naar de 

luchthaven van Singapore en een week later stappen zij op de trein naar Maleisië. Aan het 

einde van de twee weken, reizen zij weer terug met de trein naar Singapore en zullen zij 

weer naar Amsterdam vliegen. Tijdens deze reis wilt de commissie Buitenland een 

vergelijking trekken tussen de ‘Aziatische Tijger’ Singapore die grote welvaart en een strenge 

wetgeving kent en het minder welvarende Maleisië. De commissie tracht een programma 

samen te stellen waarin er veel aan vergelijkende politicologie kan worden gedaan tussen de 

twee staten. 

 

9.3 Excursies 

Op 27 en 28 november 2014 heeft de Brusselexcursie plaatsgevonden met een groep van 40 

SPIL-leden. Tijdens de excursie zijn het Europees parlement, de Belgische Kamer van 

Volksvertegenwoordigers, de NAVO en de Nederlandse ambassade in Brussel bezocht. 

Doordat de excursie niet meer met Machiavelli werd georganiseerd konden meer SPILers 

deelnemen. De commissaris en commissie Buitenland hebben de excursie als geslaagd 

bestempeld. 

 

Door de populariteit van de eerste excursie is de commissie voornemens een tweede 

excursie neer te zetten. Deze zal naar alle waarschijnlijk niet naar Brussel gaan, maar naar 

een andere hoofdstad in Europa. Op moment van schrijven is de commissie Buitenland nog 

bezig met de voorbereidingen van deze extra excursie. Naar verwachting kunnen er 30 of 40 

SPIL-leden mee met deze excursie die voorlopig gepland staat aan het einde van april. 

Wanneer er meer bekend is zal er informatie via de SPIL media worden verspreid. 
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10 COMMISSARIS ACQUISITIE  

Business is the art of extracting money from another man's pocket without resorting to 

violence. - Max Amsterdam 

 

10.1 Partners 

De commissaris Acquisitie heeft de afgelopen periode verschillende activiteiten ondernomen 

op het gebied van acquisitie. De nood om nieuwe grote acquisitiepartners aan te trekken is 

er niet geweest. De SPIL blijkt een gezonde vereniging die met de huidige partners de 

begroting meer dan sluitend krijgt. Er is wel contact geweest met partijen over het 

adverteren in Debat, website en de sociale media van de SPIL. In overleg met de betreffende 

commissarissen is er een prijslijst voor adverteren opgesteld. Als vereniging willen wij onze 

platformen niet teveel belasten met advertenties en dus zal er altijd worden overlegd 

binnen het bestuur of  nieuwe adverteerders in het plaatje van de SPIL passen. 

 

10.2 Ondersteuning overige commissies 

De commissaris Acquisitie tracht ook andere commissies te ondersteunen op 

acquisitiegebied. In samenwerking met de commissaris Faciliteiten is er onderhandeld over 

goedkopere pitcherprijzen voor SPIL-leden bij café Storm. Deze korting heeft slechts één 

borrel stand gehouden, omdat de prijzen van de leverancier van café Storm vervolgens 

werden verhoogd. De vraag of de pitchers in het vervolg weer met korting of prijsbehoud te 

verkrijgen zijn, kan nog niet worden beantwoord. Verder is er met betrekking tot de 

commissie Buitenland een fikse korting bedongen op de vliegtickets naar de lange reis 

bestemming. De commissaris acquisitie zal ook de commissaris Onderwijs & Almanak later 

dit jaar nog ondersteunen bij de onderhandelingen voor een nieuwe boekleverancier, omdat 

het huidige contract zal aflopen. 

 

10.3 Commissie en SPIL-producten 

De commissie Acquisitie heeft zich beziggehouden met het schrijven van brieven voor 

mogelijk nieuwe partners. Ook zijn er verschillende producten onder de loep genomen die 

de SPIL aan haar leden zou kunnen aanbieden. Deze producten beperken zich nu tot de trui, 

bretels en de nieuwe strikjes als basis voor latere jaren. Mogelijk worden deze dit jaar of in 

de komende jaren nog uitgebreid met nieuwe producten.  Tijdens de ‘SPIL pakt uit -borrel’ 

konden leden hun interesse laten blijken in SPIL-bretels en een SPIL-trui. Voor de trui konden 

leden zich intekenen op de website. De SPIL-strikjes zijn ook in bestelling en worden naar 

alle waarschijnlijk voor het eerst gebruikt tijdens de Korte Reis. Wanneer we de gehele 

bestelling de strikjes binnen hebben, zullen deze verplicht zijn voor dames  tijdens officiële 

SPIL-activiteiten.  

 

 

11 COMMISSARIS ONDERWIJS 

‘I have no more campaigns to run. I know, because I won both of them.’ – Barack Obama 

11.1 Boekverkoop  

Tot op heden is de commissaris Onderwijs zeer tevreden over het verloop van de 

boekverkopen voor blok I & II. Er hebben zich nauwelijks problemen voor gedaan en het 
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contact met de StudyStore verloopt zeer goed. Er is intensief mailcontact en af en toe is er 

ruimte voor een kop koffie. Gebleken is dat de verkoopaantallen van boeken dit jaar die van 

voorgaande jaren ruim overstijgt wat zeer goed nieuws is voor de SPIL. Het blijkt echter dat 

de StudyStore niet geheel tevreden is omdat zij allicht verlies draaien op de SPIL.  Over het 

aflopende contract met de StudyStore moet mogelijk dit jaar nog worden onderhandelt, 

waarbij niet uit te vlakken is dat de acquisitie op boeken van de SPIL mogelijk daalt. Bij 

eventuele onderhandelingen zal er ook worden uitgekeken naar alternatieve leveranciers. 

 

11.2 Workshops, cursussen, activiteiten, samenvattingen en bijlessen 

Tot op heden is er bij de workshops en cursussen samengewerkt met de POPcorner. De 

opkomst bij de eerste workshop studievaardigheden viel wat tegen, de tweede workshop 

zag er hoopvol uit maar moest helaas worden afgelast in verband met een hersenschudding 

van de gever. Op moment van schrijven wordt er gewerkt om, zoals de ALV verzocht, een 

workshop debatteren in te plannen voor blok III. Daarnaast vindt er in blok III mogelijk nog 

een carrièregerichte workshop plaats en anders zal ernaar gestreefd worden dit in blok IV te 

organiseren. Hierover is contact met zowel SLS als de POPcorner. 

 

De eerste studie-aanvullende activiteit zal hopelijk ook in blok III plaatsvinden. Het 

kroegcollege is voor de SPIL een vernieuwende activiteit, maar de commissaris is positief 

gestemd dat dit een succes zal worden. Eventuele bijlessen hoopt de SPIL te kunnen 

organiseren in de vorm van een tentamentraining Statistiek. De mogelijkheden hiervoor 

worden zeer intensief onderzocht. 

 

Daarnaast worden de stages op spilplaats.nl actief bijwerkt, met dank aan de commissaris 

ICT is er nu zelfs een standaardformat geïntroduceerd wat de boel een stuk overzichtelijker 

maakt. 

 

11.3 Onderwijsevaluaties 
De SPIL zal geen onderwijsevaluaties houden. Hier is over onderhandeld met het instituut, 

maar helaas heeft de commissaris Onderwijs daarin weinig resultaat behaalt. Gelukkig kan 

de commissaris Onderwijs nog een andere pet op zijn hoofd plaatsen. De evaluaties zullen in 

andere vorm worden uitgevoerd onder de hoede van de Opleidingscommissie, waarin de 

commissaris Onderwijs ook plaatsneemt. De commissaris Onderwijs ziet dit als een pril begin 

dat kan uitgroeien tot een geïnstitutionaliseerde activiteit. Daarnaast is, zoals u hopelijk hebt 

gemerkt, de Opleidingscommissie flink actiever in haar communicatie dan voorgaande jaren. 

 

11.4 Meer voor Masters 

Op moment van schrijven is hopelijk de eerste masteractiviteit geweest. De commissaris 

hoopt dat ook dit het begin van iets moois is. De filmavonden worden in samenwerking met 

de heer De Geus gehouden, docent aan ons instituut. Daarnaast zal zeer binnenkort een 

uitstapje voor Masters naar het ministerie van Buitenlandse Zaken worden georganiseerd. 

De commissaris Onderwijs begrijpt dat dit nog geen grote gebeurtenissen zijn, maar hoopt 

dat nu een stijgende lijn zal worden ingezet. 
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11.5 Alumnibeleid 

Tot op heden is de commissie druk bezig de plannen voor de Carrièrekrant uit te werken. 

Het streven is om deze krant aan het eind van het blok IV te kunnen publiceren. Daarnaast 

zijn ook de voorbereidingen voor de carrièreavond in volle gang. De communicatie met het 

LAP loopt hierover goed. 

 

12 COMMISSARIS ALMANAK 

‘You know what takes real courage? Holding it all together when the stakes are this high’ – 

Francis Underwood 

Het werk aan de Almanak vordert gestaag, prominenten worden druk aangeschreven en de 

commissie is al bezig aan de vormgeving voor de Almanak. Het streven blijft dat deze medio 

september 2015 te bewonderen zal zijn. Als drukker is gekozen Orangebooks, zij hadden in 

de optiek van de commissaris Almanak de beste offerte. Inmiddels hebben wij bij hen een 

InDesign workshop gevolgd die zeer nuttig is bevonden door de commissaris en zijn 

commissie. Het contact met Orangebook over de deadlines verloopt zeer goed. 

 

 

13 COMMISSARIS DEBAT 

Either write something worth reading or do something worth writing - Benjamin Franklin 
 
De commissaris heeft met haar commissie reeds twee edities van het Debat uitgegeven. 

Beide edities zijn door de leden goed ontvangen. Dit komt door een verbeterde kwaliteit van 

de artikelen en de professionalisering van de vormgeving. Daarnaast zijn de grote interviews 

in beide edities als erg interessant bevonden door de leden en door vele van hen gelezen.  

Het werk van de eindredactie bevalt de commissaris Debat goed. Samen hebben zij het 

thema van de tweede editie bepaald, waardoor er mooie eenheid ontstond. Daarnaast heeft 

de eindredactie met de commissaris alle artikelen gelezen en er fouten uitgehaald. Ook 

hebben zij geholpen met het vormgeven van het Debat waar vervolgens door de 

commissaris één geheel van gemaakt is.   

 

De commissaris heeft met behulp van de eindredactie op alle artikelen van de 

commissieleden feedback gegeven. De commissie heeft vervolgens tijd gehad om deze 

artikelen aan te passen. Door de feedback zijn de artikelen beter geworden en is duidelijk 

zichtbaar dat er een groei heeft plaats gevonden ten opzichten van de eerste editie.  

 

De commissaris heeft met haar commissie een rondleiding bij de Groene Amsterdammer 

gekregen,  van de hoofdredacteur Xandra Schutte. Daarnaast is daar door redacteur 

Margreet Fogteloo in gegaan op de vaardigheden van het schrijven. De commissie is 

hierdoor geïnspireerd geraakt. De commissaris is momenteel bezig om nog een excursie te 

organiseren die betrekking heeft op de journalistieke vaardigheden.  
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14 COMMISSARIS ICT 

I am easily satisfied with the very best – Winston Churchill 

 

De afgelopen maanden heeft de commissaris met haar commissie vooral haar aandacht 

besteed aan de huidige website. Er ontbrak veel informatie en er waren verschillende stijlen 

te ontdekken. Deze zijn door hen aan de kaart gebracht en vervolgens gewijzigd. Ook is alle 

informatie up-to-date gemaakt en is in samenwerking met de commissaris Onderwijs een 

goed format voor de stages ontwikkeld.  

 

Daarnaast is er vernieuwing op de website ontstaan door er foto’s van de activiteiten en de 

verslagen van de formele activiteiten te plaatsen. Bovendien is er actief een blog 

bijgehouden tijdens de IAPSS Autumn Convention in Nijmegen en de Korte Reis. Dit is met 

behulp van de commissie Debat gedaan. Ook is er een kopje tips toegevoegd op de website. 

De SPIL krijgt regelmatig interessante uitnodigingen die zij door middel van het kopje ‘tips’ 

aan haar leden kenbaar willen maken. Op verzoek van de ALV is nu ook het SPIL-lied terug te 

vinden op de website.  

 

De commissaris is met haar commissie bezig geweest om de mogelijkheid te ontdekken van 

een nieuwe website. Verschillende webdesigners zijn gemaild en er zijn een aantal 

gesprekken gevoerd. Op basis hiervan is besloten om de nieuwe website te laten maken 

door de huidige webdesigner Tim Zuidgeest. De commissie en de commissaris denken dat hij 

een professionele website voor de SPIL kan maken die op langer termijn mee zal gaan. 

Momenteel vinden er gesprekken plaats tussen Zuidgeest en de commissie.    

 

De afgelopen maanden is de app goed up-to-date gehouden. Ook is de mogelijkheid 

geboden voor de leden om zich voor activiteiten in te schrijven. Als de nieuwe website 

online komt, zal dit ten positieve zijn voor de app aangezien deze responsive zal zijn. De app 

heeft nu gemiddeld 1.3 gebruikers per dag en wordt in de maand ongeveer 70 keer 

opgestart. De notificaties die worden gestuurd gaan naar nog meer SPIL-leden, dit aantal ligt 

rond de 110 leden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 35 

15 JAARPLANNING SPIL 2014-2015 

Augustus 2014  
Week 34 18 augustus  Start boekverkoop blok 1 

September 2014 
Week 36  1 september  Eerstejaarsborrel 

 4 september  SPILborrel 
Week 37 11 september  Wissel-ALV 
Week  38 18 september  Filmavond 1 
Week 39 25 september   SPIL-B.I.L. feest 
 
Oktober 2014 
Week 41 6 oktober  Collegeboot 
  7 oktober  Start boekverkoop blok 2 

9 oktober SPILborrel + bekendmaking Korte Reis bestemming 
week 42 14 oktober  OPCW   
  15 oktober   Workshop tentamentraining  
week 43 20 - 24 oktober  Tentamens blok 1 & IAPSS Autumn Convention 
week 44 28 oktober   Beleids-ALV 
  30 oktober  Constitutieborrel   
        
November 2014 
Week 45 3 november  Inschrijving Korte Reis  
  4 november   SPIL-feest  

5 november  Stage avond   
6 november   SPILborrel 
7 november  Dieslezing 

Week 46 13 november  Binnenhofexcursie    
Week 47  17 november  Lunch met instituut Politieke Wetenschap  

19 november  Excursie naar ministerie van Buitenlandse Zaken 
20 november  SPIL-miniMUN Congres 
20 november  College Daalder 

Week 48 27 november  Filmavond  
  27 – 28 november Brusselexcursie 
     Uitgave Debat 1 
 
December 2014 
Week 49 1 – 3 December  Sollicitaties EJW-Commissie 
  2 december  Debat leenstelsel 
  4 december  De-SPIL-pakt-uit borrel 
Week 50 12 december  Pre-buitenlandactiviteit  Korte Reis  
week 51 15 – 19 december tentamens blok 2 
 
Januari 2015 
Week 1  2 januari  Nieuwjaarsborrel + Bekendmaking Lange Reis  
     bestemming 
Week 2  5 – 9 januari  Hertentamens blok 1 (jaar 1 & 2)  
Week 3  12 – 16 januari  Hertentamens blok 2 (jaar 1) 
  15 januari  Pre-buitenlandactiviteit Korte Reis 
  16 januari  Inschrijving Lange Reis 
Week 4  19 – 23 januari  Hertentamens blok 2 (jaar 2) 
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  19 januari  Start boekverkoop blok 3 
  22 januari  Pre-buitenlanddiner Korte Reis 
Week 5  25 januari – 2 feb Korte Reis   
 
Februari 2015 
Week 6  5 februari  Regel-je-date-SPILborrel 
     Uitgave Debat 2 
Week 7  9 februari  Start kaartverkoop Gala 

11 februari  Uitzending Jinek     
11 februari   Eerste Kamer excursie  

Week 8  16 februari  Tussentijdse ALV 
  18 februari  Debat Workshop 
  18 februari  Pubquiz 
Week 9  23 – 25 februari  Krokusklas  

23 februari  Krokusklaslezing 
24 februari  Krokusklasfeest 

 
Maart 2015 
Week 10 4 maart   PiP-Congres 

6 maart   Gala 
Week 11 10 maart  Lezing Van Agt 
  12 maart  FLO-dag  
  12 maart  SPILborrel 
Week 12 16 maart   Start boekverkoop blok 4 
  17 maart  Filmavond  
Week 13  23 – 27 maart  Tentamens blok 3 
  28 maart  Ouderdag 
 
April 2015 
Week 14 2 april   SPILborrel 
     Workshop   
Week 15 7 april   Filmavond   
  9 april   NRC excursie  
  10 april   Oudbesturenborrel 
Week 16 14 – 16 april  IAPSS World Congress London  
     Uitgave Debat 3 
Week 17 24 april   Alumni-activiteit 

   Binnenlandactiviteit 
 
Mei 2015 
Week 18 30 april   Kroegcollege 

Pre-buitenlandactiviteit Lange Reis 
Week 19 7 mei   SPIL-bestuursinteresseborrel 
     Binnenlandactiviteit  
     Leids Onderwijsdebat 
Week 21 18 – 22 mei  Tentamens blok 4 
  18 mei   Sollicitatiebrief voor bestuur inleveren 
Week 22 26 – 28 mei  Bestuurssollicitaties 
  29 mei   Actieve Ledendag  
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Juni 2015 
week 23 1 – 5 juni  Hertentamens blok 3 (jaar 1 & 2) 
week 24  8 – 10 juni  Bestuursformatie 

11 juni   Bestuursbekendmakingsborrel 
     Pre-buitenlandactiviteit Lange Reis 
     Gangverenigingenfeest 
Week 25 15 juni   Sollicitatiebrief voor LusCo inleveren 

15 – 19 juni  Hertentamens blok 4 (jaar 1 & 2) 
Week 26    Uitgave Debat 4 
  22 – 23 juni  Sollicitatiegesprekken LusCo 
  24 juni   LusCo bekendmaking 

25 juni   Instemmings-ALV  
     Pre-buitenlanddiner Lange Reis 
     Binnenlandactiviteit  
Week 27 29 juni – 14 juli  Lange Reis 
 
Juli 2015 
Week 28 29 juni – 14 juli  Lange Reis 
 
Augustus 2015 
Week 32 6 – 8 augustus  EJW 
Week 33    Faculteitsblok EL CID 
 
September 2015 
Week 37 3 september  SPILborrel 

10 september  Wissel-ALV 
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TUSSENTIJDS FINANCIEEL VERSLAG 

16 HERBEGROTING 2014-2015 

16.1 Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot  
14/15 

Realisatie 
14/15 

Herbegroot 
14/15 

Contributies € 17.208,00 € - € 16.976,00 
Rente * € 200,00 € 111,24 € 111,24 
Algem. bijdrage departement € 1.600,00 € - € 1.600,00 
Alumnibijdrage departement € 200,00 € - € 200,00 
Acquisitie € 11.000,00 € 4.420,47 € 11.000,00 
Bijdrage eigen vermogen € - € - € - 
Vrienden van de SPIL € 40,00 € 13,81 € 40,00 
Overige inkomsten ** € 90,00 € - € 95,00 

Totaal € 30.338,00 € 4.545,52 € 30.022,24 

* De rente is laag uitgevallen doordat de contributie laat geint was vorig jaar. Hierdoor heeft 
het bedrag minder lang op de spaarrekening kunnen staan. 
** Hieronder zullen de extra inkomsten komen te staan die wij binnen zullen krijgen van het 
instituut als bijdrage voor de succesvolle medewerkerslunch 
 

Uitgaven 

  Begroot 14/15 Realisatie 14/15 Herbegroot 14/15 
Bestuur € 4.657,06 € 2.951,05 € 4.914,68 
Secretaris € 300,00 € - € 300,00 
Almanak € 4.250,00 € - € 4.250,00 
Debat € 5.100,00 € 1.262,46 € 5.100,00 
Buitenland € 5.650,00 € 10,80 € 5.650,00 
Lange Reis € 3.450,00 € - € 3.450,00 
Korte Reis € 2.000,00 € - € 2.000,00 
Binnenland € 1.050,00 € 277,21 € 653,76 
Onderwijs € 1.020,00 € 216,32 € 990,00 
Faciliteiten € 2.510,00 € 466,62 € 2.710,00 
Acquisitie € - € - € - 
ICT € 739,25 € 664,24 € 732,99 
Reserveringen € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 
Investeringen € 1.350,00 € 483,98 € 1233,98 
Promotie € 400,00 € 6,80 € 300,00 
IAPSS € 100,00 € - € 100,00 
PvP € 350,00 € 150,00 € 150,00 
Afschrijvingen € 534,00 € 534,00 € 534,00 
Onvoorzien € 827,69 € 5,39 € 902,83 

Totaal € 30.338,00 € 8.727,62 € 30.022,24 
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16.2 Uitgaven per post  

Bestuur Begroot  
14/15 

Realisatie Herbegroting 

    
Actieve ledendag  € 675,00 

 
€ - € 675,00 

ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 450,00 
 

€ 260,26 € 500,00 

Kosten Algemene Ledenvergaderingen € 500,00 
 

€ 182,24 € 500,00 

Van Den Berg-Bachelorscriptieprijs  € 100,00 
 

€ 97,45 € 97,45 

Constitutieborrelkado’s € 80,00 
 

€ 59,93 € 70,00 

Constitutieborrel SPIL * € 1.500,00 
 

€ 1827,83 € 1827,83 

KvK-Registratie  € 15,00 
 

€ 0,- € 0,- 

Kantoorartikelen  € 450,00 
 

€ 104,86 € 450,00 

StoP-Contributie  
 
Exploitatie SPIL-hok 

€ 5,00 
 
€ 220,00 
 

€ - 
 
€ 65,48 

€ 5,00 
 
€ 200,00 

Rondje kroeg na Wissel-ALV  
 

€ 131,80 
 

€ 131,80 € 131,80 

Medewerkers-Lunch € 200,00 € 189.84 € 189,84 
    
Algemene Bestuursuitgaven 
Uitgesplitst: 

€ 265,50 
 

€ 68,48 
 

€ 200,00 
 

Herstel penningen 
Koffie en thee afspraken 
Cadeau afspraak Groene Amsterdammer 
 

 
 

€ 52,50 
€ 6,00 
€ 9,98 

 

Sollicitaties bestuur 2014-2015 
 

€ 50,00 
 

€ - € 50,00 

Eerstejaars kennismakingsborrel € 17,76 € 17,76 € 17,76 
    

Totaal € 4.657,06 € 2.951,05 € 4914,68 

* De constitutieborrel heeft extra kosten erbij gekregen doordat we € 100,- over de initiële 
begroting voor consumpties zijn gegaan. Daarnaast kwamen er extra personeelskosten bij en 
zijn er meer schadekosten in verband met gebroken glazen.  
 

Secretaris Begroot  
 

Realisatie Herbegroting 

    
Oud-besturenborrel € 300,00 € - € 300,00 
    

Totaal € 300,00 € -    € 300,00 
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Almanak Begroot  
 

Realisatie Herbegroting 

    
Almanak 
 
Almanak presentatie-borrel 

€ 4.000,00 
 
€ 250,00 
 

€ - 
 
€ - 

€ 4.000,00 
 
€ 250,00 

Totaal € 4.250,00 € -    € 4.250,00 

 

Debat Begroot  
 

Realisatie Herbegroting 

    
4x Debat € 5.100,00 

 
€ 1.262,46 € 5.100,00 

Totaal € 5.100,00 € 1.262,46 € 5.100,00 

 

Binnenland Begroot  
 

Realisatie Herbegroting 

    
Lezingen * 
 
Excursies 
 
SPIL-MUN congres 
 
Dieslezing 

€ 400,00 
 
€ 150,00 
 
€ 100,00 
 
€ 400,00 
 

€ 0,75 
 
€ 21,28 
 
€ 135.76 
 
€ 168,00 

€ 200,00 
 
€ 150,00 
 
€ 135,76 
 
€ 168,00 

Totaal € 1.050,00 € 277,21 € 653,76 

* Bij lezingen hoort er nog een bedrag van € 51,60 bij te komen die nog niet door de 
universiteit gefactureerd zijn.   
 

Buitenland Begroot  
 

Realisatie 
 

Herbegroting 
 

    
Korte Reis ( €50,00 per deelnemer) 
 
Lange Reis (€115,00 per deelnemer) 
 
Pré- en postactiviteiten 

€ 2.000,00 
 
€ 3.450,00 
 
€ 200,00 
 

€ - 
 
€ - 
 
€ 10,80 

€ 2.000,00 
 
€ 3.450,00 
 
€ 200,00 

Totaal € 5.650,00 € 10,80 € 5.650,00 
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Onderwijs Begroot Realisatie 
 

Herbegroting 
 

    
Onderwijsevaluatie * 
 
Workshops 

€ 50,00 
 
€ 250,00 
 

€ 0,- 
 
€ 4,89 

€ 0,- 
 
€ 250,00 

Leids Onderwijsdebat € 100,00 € - € 100,00 
    
Activiteiten € 300,00 

 
€ 211,43 € 300,00 

Alumnibeleid € 300,00 € - € 300,00 
    
Comité der Masterstudenten ** € 20,00 € - € 40,00 
    

Totaal € 1.020,00 € 216,32 € 990,00 

 
* De onderwijsevaluaties vanuit de SPIL worden niet gedaan dit jaar. Deze worden via de 
opleidingscommissie uitgevoerd. 
** Het Comité der Masterstudenten is van plan ook nog een filmavond te organiseren voor 
masterstudenten. Alhoewel we dit niet hadden verwacht, vinden we dat dit wel onder het 
kostenpostje van het comité hoort. 

 

Faciliteiten Begroot  
 

Realisatie 
 

Herbegroting 
 

    
Politicologenquizzen (2) 
 
Borrels (10)  
 
Filmavonden (4) 
 
Feesten (4)  
 
Ouderdag 

€ 60,00 
 
€ 450,00 
 
€ 500,00 
 
€ 400,00 
 
€ 400,00 
 

€ 25,90 
 
€ 138,40 
 
€ 216,85 
 
€ 85,47 
 
€ - 

€ 60,00 
 
€ 450,00 
 
€ 500,00 
 
€ 300,00 
 
€ 400,00 

Gala * € 700,00 € - € 1.000,00 
    

Totaal € 2.510,00 € 466,62 € 2.710,00 

* Er is een extra investering nodig voor het gala. Omdat we de drempel voor het gala niet te 
hoog willen maken, hebben we ervoor gekozen dit bedrag zelf te bekostigen in plaats van de 
kaartjes duurder maken.   
 

Promotie  Begroot  
 

Realisatie 
 

Herbegroting 
 

    
Algemene uitgaven * € 400,00 

 
 € 6,80 € 300,00 

Totaal € 400,00 € 6,80 € 300,00 
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* De realisatie lijkt vooralsnog een laag bedrag te zijn, maar dit komt doordat een groot 
aantal poster nog niet via de SAP verrekend zijn. 
 
 

IAPSS (International Association for  
Political Science Students) 

Begroot  
 

Realisatie 
 

Herbegroting 
 

    
IAPSS-contributie 
 

€ 100,00 
 

€ - € 100,00 

Totaal € 100,00 € -    € 100,00 

 

ICT Begroot  
 

Realisatie 
 

Herbegroting 
 

    
SPIL-app 
 
Hosting ‘www.spilplaats.nl’ 

€ 440,00 
 
€ 170,00 
 

€ 435,60 
 
€ 168,14 

€ 435,60 
 
€ 168,14 

Licentie SnelStart € 68,75 € - € 68,75 
    
Abonnement PC-leden € 60,50 € 60,50 € 60,50 
    

Totaal € 739,25 € 664,24 € 732,99 

 

Reserveringen Begroot  
 

Realisatie 
 

Herbegroot 
 

    
Reservering 7e Lustrum der SPIL € 1.500,00 

 
€ 1.500,00 
 

€ 1.500,00 
 

Totaal € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 

 

Investeringen Begroot  
 

Realisatie 
 

Herbegroting 
 

    
Website 
 
Camera 
 

€ 750,00 
 
€ 500,00 
 

€ - 
 
€ 483,98 

€ 750,00 
 
€ 483,98 

Investeren SPILhok € 100,00 
 

€ 0,- € 0,- 

Totaal € 1.350,00 € 483,98 € 1233,98 

 

 

 



 43 

Platform voor Politicologen Begroot  
 

Realisatie 
 

Herbegroting 
 

 
Contributie 

 
€ 250,00 

 
€ 50,00 

 
€ 50,00 

    
PiP-Congres € 100,00 € 100,00 € 100,00 
    

Totaal € 350,00 € 150,00 € 150,00 
    

 

Afschrijvingen Begroot  
 

Realisatie 
 

Herbegroting 
 

    
Algemene afschrijvingen 
 

€ 225,00 € 225,00 € 225,00 

Debiteuren € 55,00 € 55,00 € 55,00 
    
Speldjes * € 254,00 € 254,00 € 254,00 
    

Totaal € 534,00 € 534,00 € 534,00 

* Wij hebben onverwacht een groot aantal speldjes gevonden. Aangezien de strikjes al 
besteld waren hebben wij het volgende plan bedacht: Afgaande dat de speldjes nog zeker 
voor de komende 3 jaar als cadeau kunnen gebruiken moeten er in de komende 2 jaar ook 
speldjes worden afgeschreven. 
 
 

Onvoorzien Begroot  
 

Realisatie Herbegroting 

    
Algemene uitgaven € 827,69 

 
 € 5,39 € 902,83 

Totaal € 827,69 € 5,39 € 902,83 
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16.3 Balans 
 

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 585,12 Eigen vermogen     € 15.465,58 

ABN spaarrekening  € 18.039,41  Lustrumreservering     € 6.000,00 

Dassen (148) € 888,00   

Speldjes (113) € 452,00   

Strikjes (223) € 1115,00   

Kas bestuur  € 386,05   

    

Debiteuren  € 127,72    

Totaal € 21.465,58   € 21.465,58 

    

Debiteuren    Crediteuren    

Stichting DUWO € 50,00   

Instituut Politieke 
Wetenschap € 77,72   

Totaal € 127,72   € - 
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TUSSENTIJDS VERSLAG KASCOMMISSIE 2014-2015 ‘Een dubbeltje op zijn 

kant’ 

Waarde ALV, 

 

De kascommissie is inmiddels twee keer langs geweest bij de penningmeester, te weten op 2 

december en 9 januari. Tijdens deze controles zijn een aantal punten naar voren gekomen, 

echter in het algemeen vindt de kascommissie dat de penningmeester besluitvaardig en erg 

probleemoplossend te werk is gegaan in de afgelopen periode.  

 

Het eerste wat een kascommissie doet tijdens een controle is controleren of alle mutaties 

die geboekt zijn, bewezen kunnen worden met facturen. In het geval dat de penningmeester 

niet aan de hand van facturen kan bewijzen waar het geld naar toe gaat, wordt de 

administratie bijzonder dubieus. De administratie van de penningmeester is op aanwijzingen 

van de kascommissie aangevuld waardoor alle mutaties terug zijn te leiden naar een factuur 

die in de administratie van de penningmeester zit. Alhoewel het hier om schoonheidsfoutjes 

ging, verwacht de kascommissie dat de penningmeester in het vervolg zijn administratie 

zorgvuldiger uitvoert.  

 

Daarnaast heeft de penningmeester in eerste instantie niet alle posten aan de kascommissie 

laten zien. De kascommissie is er van overtuigd dat het hier gaat om een vergissing en rekent 

dit de penningmeester niet zwaar aan, in het vervolg is het echter wel de bedoeling dat de 

penningmeester hier gelijk zelf aan denkt. 

 

Tijdens de kascontrole van 2 december kwam aan het licht dat de saldo’s van de rekeningen 

en de inhoud van de kas niet overeen kwamen met de bedragen in de administratie. De 

penningmeester heeft zich bij het oplossen van dit verschil als een ware doorzetter laten 

zien. Uiteindelijk heeft hij dit verschil kunnen ophelderen en naar tevredenheid van de 

kascommissie kunnen herstellen. De kascommissie wil benadrukken dat dit een bekend 

probleem is wat elk jaar terug komt en daarom de huidige penningmeester wederom niet 

zwaar aan te rekenen valt. De kascommissie hoopt dat de penningmeester de aankomende 

penningmeester kan helpen om dit probleem te voorkomen door dit goed door te geven aan 

zijn opvolger.  

 

In oktober vroeg de penningmeester de kascommissie advies omtrent een ontvangen 

factuur van de studievereniging Psychologie, Labyrint. De gangvereniging stuurde de SPIL 

een factuur welke drie jaar geleden gedateerd was en volgens de penningmeester van 

Labyrint nog betaald moet worden. De penningmeester heeft laten zien dat hij een als een 

waakhond waakt over de SPIL gelden, aangezien Labyrint de factuur niet nader kon 

toelichten heeft hij besloten de factuur niet te honoreren. De kascommissie is erg tevreden 

over de wijze waarop de penningmeester dit heeft opgepakt en voorziet geen verdere 

problemen. 

 

Gedurende de eerste periode van het boekjaar heeft de penningmeester laten zien dat hij 

zorgvuldig te werk gaat en vastberaden is om zijn administratie zo goed mogelijk op orde te 
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hebben. Problemen en vragen worden tijdig aan de kascommissie voorgelegd en tijdens de 

afhandeling houdt de penningmeester de kascommissie op de hoogte over zijn vorderingen.  

 

Al met al is de kascommissie te spreken over het functioneren van de penningmeester en de 

communicatie met de kascommissie. Een paar schoonheidsfoutjes hier en daar veranderen 

daar niks aan. 

 

Met gepaste hoogachting, 

 

Kascommissie 2014-2015 ''Een dubbeltje op zijn kant''  
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VOORSTELLEN TOT WIJZIGEN HUISHOUDELIJK REGLEMENT  

 
Naar aanleiding van de Beleids-ALV d.d. 28 oktober 2014 heeft het bestuur initiatief 
genomen om de volgende wijzigingen in het Huishoudelijk Reglement voor te stellen: 
 
WIJZIGING 1:  
BESTUUR  
 
Artikel 1  
Het bestuur is belast met: 

a. het voeren van het verenigingsbeleid 
b. het coördineren van het verenigingsbeleid 
c. het onderhouden van contacten met het instituut 
d. het organiseren van activiteiten die niet onder de verantwoordelijkheid van één der 

bestuurscommissies georganiseerd worden, maar wel binnen de doelstellingen van 
de vereniging vallen 

e. het waarborgen van een tekstuele bijdrage van de vereniging in het verenigingsblad  
f. het werven van nieuwe leden al dan niet in samenwerking met één der 

bestuurscommissies 
(…) 

 
Artikel 2 
2.3  
De penningmeester is belast met: 

a. het beheren van de middelen der vereniging 
b. de verantwoordelijkheid voor de uitgaven van het bestuur, de bestuurscommissies 

en het verenigingsblad  
 

IN:  

Artikel 1  
Het bestuur is belast met: 

a. het voeren van het verenigingsbeleid 
b. het coördineren van het verenigingsbeleid 
c. het onderhouden van contacten met het instituut 
d. het organiseren van activiteiten die niet onder de verantwoordelijkheid van één der 

commissies georganiseerd worden, maar wel binnen de doelstellingen van de 
vereniging vallen 

e. het waarborgen van een tekstuele bijdrage van de vereniging in het verenigingsblad  
f. het werven van nieuwe leden al dan niet in samenwerking met één der commissies 

(…) 

Artikel 2 
2.3  
De penningmeester is belast met: 

a. het beheren van de middelen der vereniging 
b. de verantwoordelijkheid voor de uitgaven van het bestuur, de commissies en het 

verenigingsblad  
 
 
  



 48 

WIJZIGING 2: 
BESTUUR 
 
Artikel 2 
2.1 
De voorzitter is belast met: 

a. het coördineren van het bestuur 
b. het leiden van bestuursvergaderingen  
c. het onderhouden van contacten buiten de vereniging 

 
IN: 
 
2.1 
De voorzitter is belast met: 

a. het coördineren van het bestuur 
b. het leiden van bestuursvergaderingen  
c. het onderhouden van contacten buiten de vereniging 
d. het representeren van de vereniging in externe organen 

 
 
WIJZIGING 3: 
COMMISSIES 

Artikel 4 
4.1 
De vereniging kent tien commissies, te weten: 

a. De commissie Binnenland. Deze verzorgt onder andere lezingen, debatten, fora en 
binnenlandse excursies. 

b. De commissie Buitenland. Deze verzorgt onder andere buitenlandse excursies en 
reizen. 

c. De commissie Faciliteiten. Deze is verantwoordelijk voor de organisatie van de 
verenigingsborrels, feesten en andere informele verenigingsactiviteiten. 

d. De commissie Onderwijs. Deze is verantwoordelijk voor het coördineren van het 
onderwijsondersteunend programma en het beheren van de verkoop van boeken en 
de tentamen/uittrekselbank. Deze commissie valt onder de leiding van de voorzitter 
van de commissie Faciliteiten. 

e. De commissie Debat. Deze is verantwoordelijk voor het verenigingsblad Debat en de 
inhoud van de website. 

f. De commissie Acquisitie. Deze is verantwoordelijk voor het werven van fondsen, 
adverteerders en sponsors. 

g. De commissie Almanak. Deze is verantwoordelijk voor het leveren van een almanak 
aan het eind van een verenigingsjaar.  

h. De commissie IAPSS. Deze is verantwoordelijk voor het representeren van de 
vereniging in de International Association for Political Science Students.  

i. De EJW-commissie. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van een 
eerstejaarsweekend.  

j. De commissie ICT. Deze is verantwoordelijk voor het onderhouden van de website.  
 
IN: 
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Artikel 4 
4.1  
De vereniging kent in ieder geval de volgende commissies:  

a. De commissie Binnenland. Deze verzorgt onder andere lezingen, debatten, fora en 
binnenlandse excursies. 

b. De commissie Buitenland. Deze verzorgt onder andere buitenlandse excursies en 
reizen. 

c. De commissie Faciliteiten. Deze is verantwoordelijk voor de organisatie van de 
verenigingsborrels, feesten en andere informele verenigingsactiviteiten. 

d. De commissie Onderwijs. Deze is verantwoordelijk voor het coördineren van het 
onderwijsondersteunend programma en het beheren van de verkoop van boeken en 
de tentamen/uittrekselbank.   

e. De commissie Debat. Deze is verantwoordelijk voor het verenigingsblad Debat. 
f. De commissie Acquisitie. Deze is verantwoordelijk voor het werven van fondsen, 

adverteerders en sponsors. 
g. De commissie Almanak. Deze is verantwoordelijk voor het leveren van een almanak 

aan het eind van een verenigingsjaar.  
h. De commissie IAPSS. Deze is verantwoordelijk voor het representeren van de 

vereniging in de International Association for Political Science Students en het 
promoten van IAPSS en haar verenigingsblad.  

i. De EJW-commissie. Deze is verantwoordelijk voor het organiseren van een 
eerstejaarsweekend.  

j. De commissie ICT. Deze is verantwoordelijk voor het onderhoud en de inhoud van de 
website.  

k. De  commissie Promotie. Deze is verantwoordelijk voor de promotie en 
bekendmaking van activiteiten door middel van bijvoorbeeld nieuwsbrieven en 
posters.  
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WIJZIGING 4: 

COMMISSIES 
 
Artikel 5 
5.2 
De commissies bestaan uit zoveel leden als voor het functioneren van de commissie nodig 
wordt geacht. 
 
5.4 
De commissies bepalen hun eigen beleid voor zover dit niet in strijd is met artikel 2 van de 
statuten. 
 
5.5 
Indien de commissie een beleid opstelt dat in strijd is met art. 2 van de statuten kan het 
bestuur ex artikel 11 lid 2 van de statuten verhinderen dat het betreffende beleid wordt 
gevoerd. 
 
5.6 
Leden van de commissies moeten lid zijn van de vereniging.  
 
 
IN: 
 
 
5.2 
De commissies bestaan uit zoveel leden als voor het functioneren van de commissie nodig 
wordt geacht. 
 
5.3 
De commissies bepalen hun eigen beleid voor zover dit niet in strijd is met artikel 2 van de 
statuten. 
 
5.4 
Indien de commissie een beleid opstelt dat in strijd is met art. 2 van de statuten kan het 
bestuur ex artikel 11 lid 2 van de statuten verhinderen dat het betreffende beleid wordt 
gevoerd. 
 
5.5 
Leden van de commissies moeten lid zijn van de vereniging.  
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WIJZIGING 5: 
VERKIEZINGSREGLEMENT 

Artikel 1 
1.1.1  
In de eerste week van mei roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te 
stellen voor een functie in een nieuw te vormen bestuur of commissie. 
 
1.1.2  
Zittende bestuursleden mogen zichzelf niet kandidaat stellen voor het direct daaropvolgend 
bestuur. 
 
1.2  
De sluitingsdatum voor de kandidaatstelling wordt door het bestuur bepaald en in de in 
artikel 1.1.1 genoemde oproep expliciet vermeld. 
 
IN: 
 
Artikel 1 
1.1.1  
In de eerste week van mei roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te 
stellen voor een functie in een nieuw te vormen bestuur.  
 
1.1.2  
Zittende bestuursleden mogen zichzelf niet kandidaat stellen voor het direct daaropvolgend 
bestuur. 
 
1.1.3 
Het bestuur roept alle leden ten minste twee weken voor de sluitingsdatum van de 
sollicitaties op zich kandidaat te stellen voor nieuw te vormen commissies.  
 
1.2   
De sluitingsdatum voor de kandidaatstelling wordt door het bestuur bepaald en in de in 
artikel 1.1.1 en 1.1.3 genoemde oproep expliciet vermeld.  
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WIJZIGING 6: 
Artikel 3 
3.1 
Leden dienen zich schriftelijk kandidaat te stellen voor het bestuur of de commissies. 
3.1.1 
Leden dienen hierbij aan te geven voor welke functie(s) zij in aanmerking willen komen. 
3.1.2 
Het bestuur kan echter besluiten het kandidaat-bestuurslid voor een andere functie voor te 
dragen. 
 
3.2 
Hierna worden de kandidaat-bestuursleden opgeroepen voor een gesprek door het zittende 
bestuur. 
 
3.3 
Kandidaat-bestuursleden krijgen zo spoedig mogelijk bericht of zij voorgedragen worden en 
zo ja voor welke functies. Afgewezen kandidaten worden geattendeerd op de mogelijkheid 
om zich bij de ALV tegenkandidaat te stellen volgens de procedure beschreven in artikel 5. 
 
3.4 
Op basis van zijn bevindingen doet het bestuur schriftelijk een voordracht aan de leden, 
doch niet voordat alle kandidaat-bestuursleden op de hoogte zijn van de voordracht. 
 
IN: 
 
Artikel 3 
3.1 
Leden dienen zich schriftelijk kandidaat te stellen voor het bestuur.  
3.1.1 
Leden dienen hierbij aan te geven voor welke functie(s) zij in aanmerking willen komen. 
3.1.2 
Het bestuur kan echter besluiten het kandidaat-bestuurslid voor een andere functie voor te 
dragen. 
 
3.2 
Hierna worden de kandidaat-bestuursleden opgeroepen voor een gesprek door het zittende 
bestuur. 
 
3.3 
Kandidaat-bestuursleden krijgen zo spoedig mogelijk bericht of zij voorgedragen worden en 
zo ja voor welke functies. Afgewezen kandidaten worden geattendeerd op de mogelijkheid 
om zich bij de ALV tegenkandidaat te stellen volgens de procedure beschreven in artikel 6. 
 
3.4 
Op basis van zijn bevindingen doet het bestuur schriftelijk een voordracht aan de leden, 
doch niet voordat alle kandidaat-bestuursleden op de hoogte zijn van de voordracht. 
 
3.5 
Na goedkeuring van de ALV verkrijgt  het kandidaatsbestuur de status van f.t. bestuur. Het 
bestuur streeft ernaar dit binnen een maand na de voordracht middels een instemmings-ALV 
te doen. 
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WIJZIGING 7: 
VERKIEZINGSREGLEMENT 
 
Artikel 6 
Indien er één of meerdere tegenkandidaten voor een bestuursfunctie zijn, wordt schriftelijk 
gestemd waarbij die kandidaat wordt gekozen die de absolute meerderheid der stemmen 
verkrijgt. Krijgt geen der kandidaten de meerderheid dan volgt een tweede ronde waarin 
gestemd wordt tussen de twee kandidaten die het meeste aantal stemmen in de eerste 
ronde hebben verkregen. 
 
 
REGLEMENT VAN ORDE 
 
Artikel 15 
15.3 
Bij stemmen met een absolute meerderheid moet 2/3 van het aantal geldig uitgebrachte 
stemmen voor zijn.  
 
IN: 
 
Artikel 6  
Indien er één of meerdere tegenkandidaten voor een bestuursfunctie zijn, wordt schriftelijk 
gestemd waarbij die kandidaat wordt gekozen die een meerderheid van ten minste 2/3 van 
het aantal  geldig uitgebrachte stemmen verkrijgt. Krijgt geen der kandidaten de 
meerderheid dan volgt een tweede ronde waarin gestemd wordt tussen de twee kandidaten 
die het meeste aantal stemmen in de eerste ronde hebben verkregen. 
 
Artikel 15.3 komt geheel te vervallen 
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WIJZIGING 8: 
REUNISTENREGLEMENT 
Artikel 1 
1.1 
Zij, die op grond van art. 5 lid 6 sub 1 van de statuten reünist wensen te worden, moeten 
een verzoek hiertoe indienen bij het bestuur. Dit verzoek kan gedaan worden indien men lid 
van de SPIL is geweest. Als men het verzoek tot reünistenlidmaatschap indient, terwijl men 
lid is van de vereniging, dient men over het lopende jaar volledige contributie te betalen.  
 
Artikel 3 
Indien de reünist niet voldoet aan de verplichtingen ex art. 5 lid 6 sub 2 van de statuten, is 
het bestuur bevoegd de betrokkene niet langer als reünist aan te merken. 
 
Artikel 7: 
Reünisten ontvangen de nieuwsbrief. Zij zijn hiervoor een bedrag van tien euro par jaar 
verschuldigd aan de SPIL.  
 
 
IN: 
 
Artikel 1 
1.1 
Zij, die op grond van art. 5 lid 5 sub 1 van de statuten reünist wensen te worden, moeten 
een verzoek hiertoe indienen bij het bestuur. Dit verzoek kan gedaan worden indien men lid 
van de SPIL is geweest. Als men het verzoek tot reünistenlidmaatschap indient, terwijl men 
lid is van de vereniging, dient men over het lopende jaar volledige contributie te betalen.  
 
Artikel 3 
Indien de reünist niet voldoet aan de verplichtingen ex art. 5 lid 5 sub 2 van de statuten, is 
het bestuur bevoegd de betrokkene niet langer als reünist aan te merken. 
 
Artikel 7 
Reünisten ontvangen reünistennieuwsbrieven en het verenigingsblad Debat. Zij zijn hiervoor 
een bedrag van tien euro per jaar verschuldigd aan de SPIL.  
 
 
WIJZIGING 9: 
DE KASCOMMISSIE 
 
Artikel 2 
Twee weken voor de tussentijdse ALV als bedoeld in art. 5.2 van het huishoudelijk reglement 
stelt de penningmeester een tussentijdse balans op die door de kascommissie gecontroleerd 
wordt.  
 
IN: 
 
Artikel 2 
Twee weken voor de tussentijdse ALV als bedoeld in art. 6.2 van het huishoudelijk reglement 
stelt de penningmeester een tussentijdse balans op die door de kascommissie gecontroleerd 
wordt.  
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WIJZIGING 10: 
INTERNATIONAL ASSOCIATION FOR POLITICAL SCIENCE STUDENTS 
Artikel 1 
De Algemene Ledenvergadering stelt op voordracht van het bestuur een commissie IAPSS 
(International Association for Political Science Students) samen, die tot taak heeft het 
promoten van IAPSS en haar verenigingsblad, het voorbereiden van de jaarlijkse General 
Assembly van het IAPSS en het onderhouden van contacten tussen IAPSS en SPIL. 
 
IN: 
 
Dit artikel komt volledig te vervallen.  
 
 
WIJZIGING 11: 
COLLEGE VAN ALV-VOORZITTERS 
 
Artikel 2 
2.3 
Het College van ALV-voorzitters neemt niet plaats in de Algemene Ledenvergadering. 
 
IN: 

2.3 
De optredende ALV-voorzitter uit het College van ALV-voorzitters neemt niet plaats in de 
Algemene Ledenvergadering. 
 
 
WIJZIGING 12: 
REISINSCHRIJVING 

Artikel 2 
2.3 
Uiterlijk één week na het fysieke inschrijven wordt bekend gemaakt wie geselecteerd zijn 
voor deelname aan de reis. Degenen die buiten deze selectie vallen, krijgen na de 
bekendmaking binnen twee werkdagen hun aanbetaling gerestitueerd.  
 
Artikel 5 
5.2 
Het bestuur en de leden van de commissie Buitenland dienen wel aanwezig te zijn bij de 
fysieke inschrijving. 
 
IN: 
 
Artikel 2 
2.3 
Uiterlijk één week na het fysieke inschrijven wordt bekend gemaakt wie geselecteerd zijn 
voor deelname aan de reis. 
 
Artikel 5.2 komt volledig te vervallen.  

 

 


